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Spoštovane Lučanke in Lučani! 

    Muhasta narava 
nam je letos precej 
ponagajala in začetek 
toplih dni premaknila 
že skoraj v poletje. 
Pravega prehoda med 
zimo in poletjem tako 
skoraj ni več. Kakor 
danes tudi ni več 
marsikaterih reči, ki 

smo jih bili vajeni še včeraj. Čas pač danes 
teče hitreje kot nekoč. Vsem se nekam mudi, 
nimamo več pravega časa ne zase in ne za 
svojo dušo. Ko potegnemo črto, pa v 
povprečju ob več materialnih dobrinah ne 
občutimo tudi več sreče. Včasih je celo 
obratno. Eden od učinkovitih odgovorov na 
te dileme je lahko pogostejše druženje med 
ljudmi.  
 

    Prva letošnja številka občinskega glasila, ki 
je pred nami, je tokrat posvečena ravno 
društvenemu dogajanju v kraju. To je zadnja 
leta na srečo zelo pestro in daje tudi 
precejšnjo prepoznavnost kraju navzven in 
hkrati dušni mir akterjem navznoter. 
Društveno življenje je poleg druženja, kot ene 
osnovnih človeških potreb, tudi odličen 
antidepresiv in še veliko več. Mladim je poleg 
občutka pripadnosti lahko tudi vir začetnih 
izkušenj, ki so nujno potrebna v nadaljnjem 
življenju. Ljudem v aktivnih letih je 
društveno življenje lahko zelo primerna 
protiutež stresnim in napornim službam. 
Starejšim pa je poleg podajanja izkušenj na 
mlajše tudi primerna oblika 
samodokazovanja, da še znamo in zmoremo.  
     

     V pričujočem glasilu smo dali možnost 
aktivnim društvom v kraju, da se predstavijo 
in da s tem lahko občani spoznamo njihovo 
delovanje in tudi plemenite cilje, ki jih 
zasledujejo. Hkrati pa je to tudi apel vsem 

tistim, ki bi se želeli pridružiti društvenemu 
življenju na področju, ki vas zanima in vam je 
blizu, pa do danes še niste zbrali dovolj 
poguma. Korajža velja, kajti deljeno veselje 
prinaša dvojno veselje. 
 

    Veliko pomembnih stvari se dogaja tudi na 
področju lokalnih skupnosti. Žal niso vsa 
samo dobra. Ne morem se znebiti občutka, da 
gre za sistemski pristop države k tihi 
centralizaciji na številnih področjih. To pa za 
podeželje in podeželane nikakor ne bo dobro. 
Dobro pa ne bo tudi za našo državo, ki je 
ravno z dobro razvitim podeželjem imela 
primerjalno prednost. Že kar nekaj let se nam 
s strani države tako znižujejo prihodki, pa 
čeprav smo občine in preko njih naše občanke 
in občani v preteklih letih z raznimi ukrepi že 
prispevali skoraj 300 mio € k varčevanju 
države. Lokalna samouprava je namreč eden 
od še redkih stebrov stabilnosti v državi. 
     

    Kljub zgoraj naštetim težavam pa z 
racionalno porabo obstoječih sredstev v 
zadnjih letih nadaljujemo nekatere večletne 
investicije in pričenjamo tudi nekatere nove. 
Nedvomno bo izgradnja športnega centra 
osrednja investicija tega mandata, temu pa bo 
potrebno prilagoditi tudi tempo ostalih 
investicij. Trenutno smo v fazi pridobivanja 
projektne dokumentacije in potrebnih 
soglasij, po kateri bo padla odločitev, kako 
naprej. Ker gre za veliko investicijo, bomo 
pred dokončno odločitvijo na primeren način 
vključili in seznanili tudi zainteresirano 
javnost. 
 

    Za dolgoročni razvoj občine je ključno čim 
prejšnje sprejetje občinskih prostorskih 
načrtov, h katerim smo pospešeno pristopili v 
lanskem letu z novim izvajalcem. Tudi z 
vašim aktivnim pristopom bomo lažje prišli 
do dokumenta, ki bo uporaben za izzive časa 
v prihodnje.  
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    Tudi v letošnjem letu precej proračunskih 
sredstev namenjamo za asfaltiranje občinskih 
cest (do Klinerja v Krnici ter še nekaj krajših 
odsekov). Podlago za te ceste smo pripravili 
že lani, letos pa bomo pripravili spodnji 
ustroj za ceste, ki se bodo asfaltirale v letu 
2017. 
 

    Letos zaključujemo triletni projekt 
geodetske odmere kategoriziranih občinskih 
cest, kar bo podlaga za kasnejšo lastniško 
ureditev teh cest. 
 

    Na občinskih cestah po celi občini 
nameravamo letos postaviti označevalne 
table do turističnih kmetij in ostalih domačij. 
Prav tako pripravljamo projekt kolesarskih 
poti, ki bo poleg kartografskega materiala 
podprt tudi s sodobno aplikacijo, ki bo 
kolesarje informirala in vodila po naših 
kolesarskih poteh. 
 

    Precej sredstev namenjamo tudi tekočemu 
vzdrževanju gozdnih cest, gradnji podpornih 
zidov ter postavitvi zaščitnih obcestnih ograj. 
Prav tako vsako leto obnovimo tudi nekaj 
dotrajanih mostov in brvi. 
 

    V proračunu letos namenjamo del sredstev 
za sofinanciranje druge faze sanacije potoka 
Rogačnik v naselju Krnički Log (od sotočja z 
Grelčkim grabnom do jezu oz. zajetja za 
elektrarno) pod predpostavko, da bo ARSO 
koncesionarju v letu 2016 zagotovil preostala 
sredstva v državnem proračunu. 
 

    Z obnovo fasade na bloku, kjer je 
'samopostrežna trgovina', ki se je zaradi 
stečaja ZKZ zavlekla več let, bomo zaokrožili 
zunanji izgled kraja, ki je z ostalimi 
investicijami v centru zadnja leta pridobil 
svežo podobo. 
 

   V kratkem pričenjamo z obnovo 
'komunalne' hiše na Produ (poleg železnine). 
Že zgrajeno skladišče za občinski traktor s 
številnimi priključki bomo obdali z žično 
ograjo in znotraj dodatno uredili ekološki 

otok oz. manjši lokalni zbirni center, kjer bo 
po določenem urniku in pod (fizičnim in 
elektronskim) nadzorom možna oddaja 
najrazličnejših odpadnih stvari (papir, steklo, 
kovine, tekstil, bela tehnika, odpadne 
folije…). 
 

    Poleg zgoraj omenjenih večjih investicij 
smo izvedli javne razpise za področje malega 
gospodarstva, kmetijstva, športa, kulture ter 
sofinanciranja gradnje malih čistilnih naprav, 
kjer ste občani lahko kandidirali za občinska 
sredstva po določenih namenih. Odziv je bil 
zelo dober. 
 

    Preko Planinske zveze Slovenije se kot ena 
izmed dveh slovenskih občin pilotsko 
vključujemo v mednarodni projekt 'Planinske 
vasi'. V kolikor se bodo aktivnosti izšle po 
pričakovanjih in obljubah, bo članstvo v tej 
elitni asociaciji neokrnjenih alpskih krajev za 
turistično ponudbo naše občine pomenilo 
precejšen korak naprej. 
 

    Še več aktualnih podrobnosti o dogajanju v 
občini se lahko najde na naših spletnih 
straneh, kjer sprejemamo tudi pobude 
občanov. Občasno pa vas obveščamo o 
aktualnem dogajanju v občini tudi po 
gospodinjstvih (še vedno v papirnati obliki). 
 

    Počasi prihaja poletje. Upajmo, da nam bo 
vreme v drugi polovici leta bolj naklonjeno. V 
vsakem primeru pa bo kar veliko dogajanj 
pred nami. Tudi družabnih. Poskušajmo se 
jih udeleževati v čim večji meri in s tem dati 
priznanje prizadevnim organizatorjem, hkrati 
pa tudi postoriti kaj za svojo dušo. 
 

Ciril Rosc, 
župan Občine Luče 
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Projekt Dediščina gre v šole 

 
Prireditev »Šola ima talent« v okviru Božičnega bazarja 

Delo Osnovne šole Blaža Arniča Luče v šolskem letu 2015/16 
 
    Prvega septembra 2015 je v Osnovno šolo 
Blaža Arniča Luče vstopilo 181 učencev, od 
tega 16 prvošolcev v Lučah in 6 v Solčavi. V 
obeh vrtcih imamo v 3, 5 oddelkih okrog 50 
otrok. Smernice vsakodnevnega dela nam 
narekuje Letni delovni načrt, ki ga vsako leto 
skrbno pripravimo in po svojih najboljših 
močeh tudi uresničujemo.  
  

   Da delovni dnevi niso preveč monotoni, 
izvajamo številne dodatne aktivnosti, kjer 
lahko učenci in otroci iz vrtca pokažejo svojo 
ustvarjalnost in številne talente. Vsako leto 
pripravljamo številne prireditve, ki nas 
navdajo z novo delovno energijo in tako 
mlade in malo starejše, ki smo vključeni v 
vzgojno-izobraževalni proces, povezujejo v 
trdno povezano skupnost, ki z optimizmom 
gleda v bodočnost naših najmlajših. 

    V letošnjem šolskem letu smo ob Tednu 
ljubiteljske kulture izvedli "Koncert malo 
drugače", kjer se je z ubranimi glasovi, pod 
vodstvom Mitje Venišnika, predstavil 
Združeni mladinski pevski zbor z gosti (OPZ 
OŠ Luče, OPZ OŠ Ljubno, Črna mačka z Evo 
Boto, Učiteljski pevski zbor).     
    

    Številne kulturne prireditve, od katerih bi 
omenila še projekt Dediščina gre v šole – 
Praznovanja, decembrski božični bazar z 
naslovom Šola ima talent, sodelovanje na 
literarnem srečanju Besedičica, prireditev ob 

starševskem prazniku …, so dogodki, ki nas 
kulturno bogatijo in so priložnost, da učenci 
spoznavajo pomen in bogastvo kulture in so 
priložnost za srečanja staršev, babic in 
dedkov, otrok in zaposlenih v šoli.  

    Naše otroke želimo naučiti, da je svet poln 
priložnosti, a hkrati pasti in da je široka 
izobrazba temelj za varno in uspešno 
življenje. Želimo, da mladi živijo z domačim 
krajem, a se hkrati zavedajo, da širok pogled 
na svet daje možnosti za njihov razvoj in 
razvoj podeželja. S tem namenom se trudimo, 
da obiskujemo različne kraje, znamenitosti in 
prireditve v Sloveniji, letošnji devetošolci so 
si ogledali tudi London. 

    Naši učenci so uspešni na tekmovanjih iz 
znanj, na različnih športnih področjih, so 
dobri nasledniki skladatelja Blaža Arniča - 
imamo kvalitetne pevske zbore, številni 
igrajo na različne instrumente, so dobri 
igralci, recitatorji, lutkarji …  

 
5. razred med raziskovanjem Pirana 
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Dani in Nejc 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Zala in Špela 

    Vsako leto junija rečemo: »Za nami je 
uspešno leto.« Za to šolsko leto pa lahko še 
pred zaključkom rečemo: »To leto je 
izjemno!«  Učenci so na tekmovanjih osvojili 
PET ZLATIH, DEVETNAJST SREBRNIH in 
mnogo bronastih priznanj.  

    Že decembra smo se razveselili prvih 
priznanj. Osmošolec Daniel Kladnik je osvojil 
zlato priznanje pri tujem jeziku – angleščini 
(mentorica Simona Moličnik), Zala Pahovnik 
in Nejc Funtek pa sta osvojila zlati priznanji 
pri biologiji (mentorica Majda Nerat).  
    Marca se je zaključilo Cankarjevo 
tekmovanje iz slovenščine in zlato priznanje 
je osvojila Špela Lipnik (mentorica Karmen 
Oset). Zadnje dni marca pa je že drugo zlato 
priznanje v tem šolskem letu prejel osmošolec 
Nejc Funtek in sicer pri zgodovini (mentorica 
Mira Erjavec). 
 

    Devetošolec Jaka Zamrnik je osvojil 
srebrno priznanje pri angleščini (mentorica 
Simona Moličnik), Nejc Funtek in Manja 
Šumah imata srebrni priznanji iz slovenščine 
(mentorica Karmen Oset). Daša Zamernik, 
Maja Zamernik in Špela Lipnik so osvojile  
srebrna priznanja pri zgodovini (mentorica 
Mira Erjavec), Zala Pahovnik pa je osvojila 
srebrno priznanje na tekmovanju iz fizike 
(mentorica Alenka Kos). Nejc Funtek je 
dosegel srebrno priznanje tudi pri kemiji 
(mentorica Majda Nerat).  
    Pri veseli šoli so srebrna priznanja prejeli 
Pija Funtek, Tom Zamernik, Ana Strmčnik in 

Florijan Podbregar (mentorica Alenka Kac), 
pri matematiki pa so srebrna priznanja 
dosegli Ana Strmčnik, Jan Dogaris, Daniel 
Kladnik, Maja Čerček (mentorica Branka 
Anželak) in Vid Ošep (mentorica Bernardka 
Ipavec).  
 

    V šoli deluje v okviru Čebelarskega 
društva Luče čebelarski krožek, ki ga vodi 
Dominik Pečovnik. Tudi mladi čebelarji so se 
udeležili državnega tekmovanja in osvojili 
dve srebrni priznanji. Mladi čebelarji 
tekmujejo v parih in srebrna priznanja so 
prejele Ajda Robnik, Maša Strmčnik, Meta 
Suhodolnik in Manca Šemlak. 
 

    Zelo uspešni so bili tudi naši lutkarji, ki so  
pod mentorstvom Jožice Podkrajnik in Tadeje 
Robnik nastopili na regijskem tekmovanju v 
Dobrni in so s predstavo Zaljubljeni žabec 
tako prepričali strokovne ocenjevalce, da so 
se uvrstili na Zaključno srečanje lutkovnih 
skupin, kjer se predstavlja 11 najboljših 
osnovnošolskih lutkovnih skupin iz celotne 
Slovenije. 

Dobitniki zlatih priznanj so ob svojih uspehih 
povedali:  
 

Dani Kladnik: »Na tekmovanje sva šla  z Luko 
Moličnikom. Tam je bilo kar nekaj učencev, ki so 
se učili in ponavljali snov iz prejšnjih testov, 
ampak midva sva bila bolj sproščena. Nasploh smo 
se na tekmovanju zelo zabavali. Seveda pa sem bil 
tudi zelo vesel svojega uspeha in upam, da ga bom 
še kdaj ponovil.« 
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Ekipni državni prvaki v veleslalomu 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Uspešne košarkarice – mlajše deklice  

 
 
 
 
 

Zala Pahovnik: »Letošnjega zlatega priznanja iz 
biologije sem se zelo razveselila. Čeprav je bilo 
treba vložiti kar veliko truda, je bilo vredno. Poleg 
priznanja pa je bila to zelo zanimiva izkušnja in 
tudi vzdušje na šoli in avtobusu je bilo prijetno. 
Seveda smo bili vsi v velikih pričakovanjih, kako se 
bo tekmovanje izteklo, na koncu pa smo dobili kar 
dve priznanji in tega smo se vsi zelo razveselili.« 
 

Nejc Funtek: «Četrtega  decembra 2015 smo se 
skupaj z učiteljico biologije, go. Majdo Nerat, in še 
štirimi drugimi učenci Lukom Moličnikom, 
Blažem Zamernikom, Majo Zamernik in Zalo 
Pahovnik odpravili v Šoštanj na državno 
tekmovanje iz biologije. Naša tema so bili Metulji. 
Spoznali smo nekaj na splošno o metuljih in bolj 
podrobno spoznali 8 vrst. Ker me tudi sicer živali 
zanimajo, sem se za to tekmovanje pridno 
pripravljal in na koncu mi je uspelo. Nekaj dni po 
tekmovanju  sem ugotovil, da sva Zala in jaz 
prejela zlato priznanje. Bil sem zelo vesel in 
presenečen.« 
 

Ob drugem zlatem priznanju pa je Nejc 
povedal: »Za to tekmovanje sem se veliko 
pripravljal. Literature je bilo ogromno. Ampak je 
bilo zanimivo in poučno. Vesel sem, ker mi bo 
pridobljeno znanje koristilo še vnaprej. Na 
tekmovanju sem bil zelo živčen in zdelo se mi je 
dokaj težko. Zato sem bil zelo presenečen in seveda 
vesel, ker tega nisem pričakoval. Dobil sem še eno 
zlato priznanje.« 
 

Špela Lipnik: »Letos sem se, tako kot vsa leta 
doslej, udeležila Cankarjevega tekmovanja in glede 
na konkurenco nisem pričakovala nekih velikih 
uspehov. A beseda mi je »stekla« in sem prišla do 
stopnje državnega tekmovanja. Izredno sem se 
razveselila svojega prvega zlatega priznanja, na 
svojem, lahko rečem, močnem področju. Dobila 
sem potrditev, da lahko na tem področju tudi v 
prihodnosti veliko naredim. Ob tej priložnosti se 
zahvaljujem tudi svoji mentorici, gospe Karmen 
Oset, ki je naju z učenko 8. razreda, Manjo 
Šumah, vseskozi usmerjala na poti v svet 
literature. Skratka, občutki so odlični, 
neponovljivi!« 

    Seveda pa nas s svojimi rezultati 
razveseljujejo tudi naši športniki, ki jih vodi 
Rajko Rudnik. Najboljši rezultat v letošnjem 
letu so dosegli naši smučarji, ki so ekipni 
državni prvaki v veleslalomu (3. Mesto  Tadej  
Klemenšek, 5. mesto Daša Zamernik, 8. mesto 
Maja Zamernik, 10. mesto Filip Matk in 11. 
mesto Domen Ošep).  

    Smučarji so bili ekipno zmagovalci tudi na 
področnem tekmovanju (mlajša in starejša 
kategorija), osvojili pa so kar 10 od 12-ih 
medalj. Četrtošolka Lana Robnik pa je v 
Planici postala državna podprvakinja v 
skokih z alpskimi smučmi.  
 

    V košarki so starejše deklice osvojile 2. 
mesto na državnem četrtfinalu, na državnem 
četrtfinalu pa so nastopile tudi mlajše deklice.      
Mlajši dečki so osvojili 2. mesto na 
področnem tekmovanju. V nogometu so tako 
starejši dečki kot starejše deklice osvojile 3. 
mesto na medobčinskem tekmovanju.  
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Prvaki Zgornje Savinjske doline v nogometu 

 

 
Ema Kočnar 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
»Koncert malo drugače« ob Tednu ljubiteljske kulture 

    Tudi mlajši dečki so postali v nogometu 
prvaki v Zgornji Savinjski dolini in tako letos 
osvojili prva mesta v vseh kategorijah 
(košarka, nogomet, odbojka, smučanje). 

    Na področnem tekmovanju v namiznem 
tenisu so ekipno 1. mesto osvojili učenci v 
mlajši kategoriji, posamično pa sta 1. mesti 
osvojila Matic Čopar in Pija Funtek, 2. mesto 
Anja Pančur in 3. mesto Aljaž Pančur.  
Na državnem četrtfinalu pa je 1. mesto 
osvojila Anja Pančur, drugi mesti pa sta 
osvojila Pija Funtek in Matic Čopar. Ti trije 
učenci so bili uspešni tudi v polfinalu in Anja 
Pančur in Matic Čopar sta igrala tudi v 
državnem finalu, kjer sta oba osvojila 6. 
mesti. 
 

    Na medobčinskem krosu pa sta 1. mesti 
osvojila Zala Zamernik in Zala Pahovnik, 2. 
mesti Johan Funtek in Anže Robnik ter 3. 
mesti Meta Suhodolnik in Denis Moličnik.  
 

    Zelo uspešni so bili učenci tudi v atletiki in 
na področnem tekmovanju v Velenju je Jan 
Dogaris osvojil zlato medaljo (tek na 60 m), 
bronasti  medalji pa sta osvojila Jaka Strmčnik 
(tek na 300 m) in Taja Špeh (tek na 600 m). 
 

    In letos se lahko prvič pohvalimo še z enim 
uspehom! Vsi učenci so povezani v šolsko 
skupnost, v okviru katere deluje šolski 
parlament. Mladi parlamentarci se vsako leto 
srečajo na medobčinskem, regijskem ter 
državnem parlamentu.  

Tema letošnjih srečanj je Pasti mladostništva. 
In letos se je državnega srečanja mladih 
parlamentarcev, ki je bil 11. aprila v 
Državnem zboru, udeležila osmošolka Ema 
Kočnar.  

    Ponosni smo na delo in uspehe naših otrok,  
ki s svojim resnim pristopom do dela in 
hkrati polni otroške razigranosti nosijo dobro 
ime naše šole in kraja  po vsej Sloveniji. 
Seveda pa so za vse uspehe zaslužni tudi 
učitelji in starši, ki učencem oz. otrokom 
nudijo spodbudno delovno in mirno okolje, v 
katerem lahko mladi razvijajo svoje talente, 
ambicije in želje. 

 

Andreja Urh, ravnateljica OŠ Blaža Arniča Luče 
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Mladi čebelarji pred prenosnim čebelnjakom 

plemenilne postaje 

 
Urejanje plemenilne postaje v dolini Lučke Bele 

Čebelarsko društvo Luče 
 

    Čebelarsko društvo Luče je v preteklem 
letu 2015 v celoti doseglo zastavljene cilje, saj 
je uresničilo vse naloge iz letnega 
društvenega programa. 
 

    Število čebelarjev v društvu šteje 27 članov. 
Več ali manj se vsi čebelarji pridno 
udeležujemo različnih predavanj, tako da se 
uspešno oživlja potreba po gospodarnem in 
umnem čebelarjenju nasploh. V preteklem 
letu je čebelarsko javnost pretresla afera z 
uporabo nedovoljenih zdravil za zatiranje 
varoje. Čebelarji Čebelarskega društva Luče 
obsojamo takšno ravnanje in uporabo 
ilegalnih zdravil in hkrati tako kot vsi 
slovenski čebelarji pozivamo k ureditvi tega 
področja na državnem nivoju.  
    Da bi pomirili porabnike medu, smo se 
čebelarji odločili za brezplačno analizo medu 
in s tem potrdili, da je naš med varen. 
Čebelarji gospodarimo s približno 300 
čebeljimi družinami, s tem da jih na zimo 
pripravimo še nekaj več. 
 

    Z začetkom šolskega leta je na Osnovni šoli 
Blaža Arniča Luče ponovno zaživel čebelarski 
krožek pod mentorstvom mladega čebelarja 
Dominika Pečovnika, diplomiranega 
inženirja zootehnike. 

Krožek obiskuje kar 16 mladih čebelarjev. 
Čebelarji smo veseli, da je za čebelarstvo tako 
veliko zanimanje s strani otrok in upamo, da 
jih bo po končani osnovni šoli veliko 
nadaljevalo čebelarjenje tudi v naši sredini. 

        V preteklem letu je čebelarsko društvo s 
pomočjo Občine Luče in Čebelarske zveze 
SA-ŠA začelo s projektom ureditve 
plemenilne postaje čebeljih matic. Hkrati se je 
na čebelarskem centru v Lučah vzgojilo 200 
čebeljih matic, ki so podlaga za uspešno 
delovanje plemenilne postaje. Plemenilna 
postaja bo postavljena v dolino Lučke Bele. 
Omenjena dolina je bila zaradi 
nedotaknjenosti in čistosti kranjske sivke 
najbolj primerna za vzpostavitev postaje.  
    

     V začetku leta 2016 je komisija pod 
vodstvom dr. Petra Kozmosa s Kmetijskega 
inštituta Slovenije dala zeleno luč za gradnjo 
plemenilne postaje za rodovniške čebelje 
matice. Čebelarji smo veseli, da nam je uspel 
dolgoletni cilj, da pridobimo plemenilno 
postajo za rodovniške čebelje matice, saj je do 
sedaj v Sloveniji ena sama takšna postaja. 

  
Dominik Pečovnik, ČD Luče 
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Potepanje po slovenski obali 

 
Potepanje po slovenski obali 

Društvo kmetic Zgornje Savinjske doline 
Krajevni odbor Luče 

 
    Društvo kmetic združuje preko 500 kmetic 
in drugih podeželskih žena iz celotne Zgornje 
Savinjske doline. V občini Luče smo kmetice 
vključene v Aktivu Luče, ki šteje 60 članic. 

    Osnovno poslanstvo aktivov je druženje 
kmetic, kjer se lahko pogovorimo o našem 
delu, problemih, izmenjamo pa si lahko tudi 
svoje izkušnje, ki jih pridobivamo pri svojem 
delu. Druga poglavitna naloga našega 
društva je izobraževanje kmetic, saj menimo, 
da je znanje, ki ga kmetica potrebuje za delo 
na kmetiji in v krogu svoje družine, eden 
glavnih temeljev njenega dela. Zato veliko 
časa posvetimo izobraževanju.  
 

    Na nivoju društva organiziramo strokovna 
predavanja. Letos je bilo organizirano skupno 
predavanje z naslovom Pristni odnosi v naših 
družinah, ljubezen in medsebojno 
razumevanje, prilagajanje ..., ki ga je vodil 
priznani strokovnjak prof. dr. p. Christian 
Gostečnik. Na nivoju aktivov pa so predvsem 
priljubljene bolj vsakdanje teme, ki nam jih 
predstavijo predavatelji iz Kmetijske 
svetovalne službe Mozirje. 
 

    Priljubljene oblike izobraževanja so različni 
tečaji. Letos smo uspešno organizirale tečaj za 
pripravo enolončnic in štrukljev. S svojimi 
izdelki pa se kmetice iz Luč vsako leto 

uspešno predstavimo tudi na državni 
razstavi in ocenjevanju Dobrote slovenskih 
kmetij na Ptuju ter na vsakoletni prireditvi – 
Lučkem dnevu, na katerem s svojimi 
pristnimi dobrotami popestrimo ponudbo. 
Ponudbo na tržnici, ki smo jo nekaj časa 
organizirale,  smo opustile zaradi zaostrenih 
pogojev in inšpektorjev ter visokih kazni v 
primeru, da ni vse »črno na belem«. 
 

Zadnji dve leti so zelo priljubljene delavnice, 
ki so organizirane za celo dolino. Letos so bile 
izvedene naslednje delavnice: 
− delavnica Izdelajmo naravno trdo milo, 
− delavnica Izdelava naravne kreme, kreme 

za  roke in mazil iz domačih zelišč, 
− delavnica Nekaj za razvajanje, 
− delavnica Izdelava negovalne kozmetike. 
 

Organiziran je bil tudi začetni računalniški 
tečaj. Zelo dobro je bila obiskana ekskurzija 
»Enodnevno potepanje po slovenski obali.«  

    V našem društvu pa ne pozabimo tudi na 
mlade mamice, ki jih obiščemo s skromnimi 
darili ob rojstvu njihovih otrok, ter na bolne 
in ostarele članice, ki so prav tako vesele 
našega obiska. 
 

Jožica Robnik in Jožica Bezovnik, 
Društvo kmetic ZSD - Krajevni odbor Luče
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Člani gorniškega kluba na Velikem vrhu (2114 m) 

 

 

 
Raduha  

 

 

Mini Aljažev stolp in pogled na Ojstrico 

Gorniški klub Savinjske doline Luče 
     

    Člani Gorniškega kluba Savinjske doline 
Luče smo v letu 2015 izvedli vse aktivnosti, ki 
smo jih načrtovali in objavili v našem glasilu 
SKALA, pa tudi nekaj takšnih, ki jih nismo 
prej predvideli.         

    V naših gorah smo vodili šest vzponov za 
gornike iz vse Slovenije, za naše starejše člane 
pa smo organizirali izlet z avtobusom na 
Mangartsko planino in Mangartsko sedlo.      

    S pohodom po poteh lučke občine smo 
sodelovali tudi v okviru praznovanja 
Lučkega dne, na Pohodniškem festivalu, ki 
ga je organizirala Občina Luče, pa smo vodili 
pohod na Dleskovško planoto in Veliki vrh 
ter dve predavanji s planinsko tematiko.   
      

    Tudi v letošnjem letu želimo nadaljevati s 
svojimi aktivnostmi v gorah ter se 

udeleževati tudi tistih, ki jih organizira 
Občina Luče. Vse občane pa vabimo, da se 
nam pri tem pridružijo. 
 

Tonč Žunter, predsednik GKSD Luče 
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Misijonska tombola v mesecu septembru  

 
Zavijanje prazničnih presenečenj za otroke 

 
Ustvarjalna delavnica – izdelava velikonočnih butaric 

 
 
 

 

Župnijska Karitas Luče 
 

    Konec leta 2009 smo začutili, da je 
potrebno stopiti skupaj in pomagati. V letih 
delovanja smo izoblikovali  nekaj aktivnosti, 
ki jih izvedemo vsako leto. 
 

    Začnemo z miklavževanjem, kjer  skupaj s 
kulturnim društvom obdarimo otroke od 
drugega leta pa do tretjega razreda.   
    Trije kralji oz. koledniki prinašajo 
blagoslov v naše domove. Sešijemo in 
pripravimo jim oblačila ter pospremimo 
skupine otrok po posameznih zaselkih.  

    Razdeljujemo prehranske pakete, tako 
družinam kot posameznikom. Za starejše od 
80 let, invalide ter za posamezne osamljene 
pripravimo pisanice in voščilnice. Obiščemo 
jih  na domovih, kjer se malo˝pogvarimo˝, da 
je breme lažje. 

 

    Vsako poletje pomagamo pri prijavi in 
financiranju počitnic v Portorožu, tako 
otrokom kot starejšim, ki  še niso bili na 
morju ali pa si takih počitnic ne morejo 
privoščiti. Kakšen teden pred prvim 
novembrom pa po obeh svetih mašah 
prodajamo  sveče. 
 

    Vsakemu novokrščencu pripravimo  darilo 
v spomin  na sveti krst. Vsakomur, ki se 
poslovi s tega sveta, poklonimo sveče  kot 
zadnji spomin. 

    Vsako leto pa prinese tudi nekaj novih 
aktivnosti. Lani je bila najbolj odmevna 
misijonska tombola, ki smo jo pomagali 
pripraviti s skupino za dobrodelnost dekanije 
Gornji Grad.  
 

    Kolikor pač zmoremo, se trudimo, da bi 
uspeli vsaj malo polepšati naše skupno 
življenje. 

Lili Rosc, Župnijska Karitas Luče 
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Oktet Žetev 

 
Ustvarjalne delavnice za najmlajše 

 
Nastop lučkih pevcev v radijski oddaji 

Slovenska zemlja v pesmi in besedi 

Kulturno umetniško društvo Raduha Luče 

    Kulturno-umetniško društvo Raduha Luče 
je stalnica v naši občini, saj je leta 2013 
obeležilo že 60 let delovanja. Vsa leta 
delovanja si člani društva prizadevamo za 
čim bolj pestro dogajanje na kulturnem 
področju.  
 

    Zelo ponosni smo na Oktet Žetev. Člani 
tega okteta namreč s svojo izjemno 
interpretacijo različnih skladb prepričajo tako 
domače občinstvo kot občinstvo drugod.  
V veliko veselje pa je prisluhniti tudi našemu 
moškemu zboru, saj pevci z izvajanjem 
ljudske glasbe pesmim dahnejo pristnost in 
harmonično ubranost. Ljudski pevci  so se v 
mesecu aprilu predstavili tudi širši javnosti, 
predstavili so se namreč v prvi od petih 
terenskih oddaj, ki jih pripravlja Radio 
Slovenija. 

    Člani kulturnega društva pa smo seveda 
aktivni tudi na ostalih ravneh kulturnega 
dogajanja v kraju. Že takoj na začetku 
koledarskega leta se trudimo kar najbolje 
obeležiti mesec kulture. Letos smo v Juvanovi 
hiši izvedli literarni večer, na katerem smo 
skupaj z mladimi in starejšimi občani 
prebirali poezijo. Sicer pa poskušamo mesec 
kulture pozdraviti s kakšno kulturno 
prireditvijo. 
 

    Vsako leto smo nepogrešljivi tudi pri 
organizaciji najrazličnejših ustvarjalnih 
delavnic za otroke, pri organizaciji in izvedbi 
miklavževanja za otroke, pri obdarovanju 
otrok v okviru Božička, ki ga popestri katera 
od predstav, namenjenih otrokom. Krajani se 
lahko še dodatno notranje umirijo na 
vsakoletnem božično-novoletnem koncertu v 
farni cerkvi, kjer se poleg cerkvenih pevcev 
predstavijo tudi pevci KUD Raduha Luče.  
Da  je vzdušje bolj praznično, poskrbijo še 
ostali člani društva, ki s poezijo in lepo 
besedo naredijo praznike še lepše. 
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Uprizoritev skeča na zgornji vasi 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Perice med delom na vaškem perišču 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Proslava ob občinskem prazniku 

    Vsako leto pripravimo tudi pester kulturni 
program, ki predstavlja uvod v naše 
tradicionalne “Lučke dneve” in hkrati otvori 
slavnostno sejo naše občine. 

    V zadnjem obdobju pa smo zelo veseli in 
ponosni tudi na naš “kulturni” podmladek. 
Pod vodstvom Adrijane Supin so mladi 
kulturniki že dokazali svoje potenciale in 
predvsem dobro voljo pri sodelovanju in 
kulturnem udejstvovanju v domačem kraju. 

Tako nam že vnaprej obljubljajo, da si jih 
bomo lahko v prihodnjih mesecih spet 
ogledali v kakšni šaljivi igri, ki bo poskrbela 
za smeh med občinstvom. Ena takšnih iger se 
nam spet obeta v okviru Lučkega dne. 

Mladi kulturniki pa bodo letos ob koncu leta 
pripravili tudi božično zgodbo, ki nas bo 
popeljala v čarobnost praznikov. 
 

    Nikakor pa ne smemo pozabiti naših 
korenih, naših običajev, ki jih vestno na plan 
privabijo perice.  

Ob Juvanovi žagi je tako vsako leto na Lučki 
dan pestro in zanimivo. Perice KUD Raduha 
Luče poskušajo obiskovalcem prikazati 
pranje perila na “star” način in jim tako 
približati katerega od že pozabljenih 
prijemov pranja perila.  
 

    Ker se člani društva zavedamo, da je tudi 
kultura tista veja, ki ljudi združuje, povezuje 
in zbližuje, se trudimo in se bomo še trudili, 
da kulturni razvoj kraja ne bo v zatonu in da 
bo kulturno dogajanje v Lučah še pestro. 

 
Nataša Čopič, predsednica KUD Raduha Luče
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Člani PGD Luče na vaji Borseka 2015 

 
Dan odprtih vrat za otroke iz vrtca in osnovne šole 

 
Pomoč pri oskrbi in prevozu obolelih oseb 

 

Prostovoljno gasilsko društvo Luče 

    V Prostovoljnem gasilskem društvu Luče 
aktivno delujejo operativna enota, veterani, 
članice in mladina. Člani društva Luče smo 
bili v letu 2015 aktivni na vseh področjih, ki 
nam jih narekujejo pravila gasilske službe  – 
intervencije, prevozi pitne vode, opravljanje 
redarske službe, tekmovanja in 
izobraževanja.  
    V zadnjem času se v naši okolici zmanjšuje 
število klasičnih intervencij – požarov, 
povečujejo pa se naravne nesreče (toča, 
poplave, plazovi, neurja, suša) in nesreče v 
cestnem prometu. 

    V oktobru, mesecu požarne varnosti, je bil 
organiziran dan odprtih vrat za lučke otroke 
iz vrtca in osnovne šole. 17. oktobra 2015 pa 
je Gasilska zveza Zgornje Savinjske doline na 
letališču Pobrežje in kmetiji Borsečnik nad 
Rečico organizirala vajo Borseka 2015.  

Na vaji je poleg več enot iz prostovoljnih 
gasilskih društev celotne doline sodelovala 
tudi naša alpinistična enota ter letalo 
slovenske vojske Pilatus z bazenom za 
gašenje požarov v naravnem okolju.   

       Za dobro in strokovno delovanje 
operativne enote je potrebno stalno 
usposabljanje in izobraževanje. Trije gasilci so 
v začetku leta opravili tečaj za varno delo z 
motorno žago, dva gasilca pa sta na Igu 
opravila tečaj za specialnost tehnični 
reševalec.  
 

    Veterani so bili v preteklem letu aktivni pri 
pobiranju članarine, opravljanju redarske 
službe in na prireditvah, tekmovanja pa se 
zaradi nezadostnega števila članov niso 
mogli udeležiti. Tudi članice so pomagale pri 
pobiranju članarine in na prireditvah. Cilj 
članic je predvsem druženje in izobraževanje, 
oba cilja pa so v letu 2015 tudi uresničile.  
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Udeleženke državnega tekmovanja skupaj z mentorjem  

v Dolah pri Litiji   
 

 
Tekmovanje mladih gasilcev v orientaciji v Lučah 

 
Pionirke v akciji  

 
Tekmovanje v gasilsko-športnih disciplinah  

v Gornjem Gradu 

    »Društvo brez mladih je kot drevo brez 
korenin.« Tega se v društvu dobro zavedamo, 
saj imamo veliko zagnanih mladih gasilcev, 
od tega 23 pionirjev, 14 mladincev in 53 
pripravnikov, predsednik mladinske komisije 
pa je Boštjan Pančur.  

    Mladi gasilci so bili v letu 2015 zelo aktivni 
in uspešni na tekmovanjih. 20. junija smo v 
Lučah organizirali orientacijo na nivoju 
zveze, na kateri smo sodelovali s petimi 
ekipami (dve ekipi pionirk, ena ekipa 
pionirjev in dve ekipi mladincev) in dosegli 
lepe rezultate:  
- pionirke: 1. mesto, 
- pionirke: 2. mesto, 
- pionirji: 2. mesto, 
- mladinci: 2. mesto, 
- mladinci: 3. mesto. 

    Vseh 5 ekip se je uvrstilo na regijsko 
orientacijo, ki je potekala 5. septembra v 
Lučah. Pionirke Tjaša Dešman, Anja Pančur 
in Janja Robnik so pod mentorstvom Janeza 
Robnika dosegle odlično 2. mesto in se 
uvrstile na državno tekmovanje v orientaciji, 
ki je bilo 19. septembra v Dolah pri Litiji. 

    Poleg orientacije pa so se pionirji, pionirke 
in mladinci 20. septembra udeležili še 
tekmovanja gasilsko-športnih disciplin na 
nivoju zveze v Gornjem Gradu. Pionirji in 
pionirke  so si z 2. mestom odprli vrata še na 
regijsko tekmovanje, ki je potekalo 11. 
oktobra v Žalcu.  

    V izredno težkih vremenskih pogojih so 
pionirke dosegle 7. mesto, pionirji pa 13. 
mesto. Po vseh napornih vajah in 
tekmovanjih so mladi gasilci z mentorji odšli 
v pustolovski park Geoss, ki se nahaja blizu 
geometričnega središča Slovenije. 

 
Špela Kumer, PGD Luče 
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Druženje pri Andrejevem domu  
med pohajkovanjem po Pohorju 

Društvo upokojencev Luče 

    Uvodoma navajam nekaj statističnih 
podatkov o društvu. V društvu je 246 članov, 
dobra četrtina članov je starih 80 in več let,  
najstarejša člana sta Angela Golob in Avgust 
Strmčnik, ki letos dopolnjujeta 93 let. Število 
članov zadnja leta pada, a počasneje kot 
drugod po Sloveniji.  
   
    Če ste med tistimi, ki se iz takih in 
drugačnih razlogov še niste odločili, da bi 
postali naši člani, vas prijazno vabimo, da se 
nam pridružite. V društvu se trudimo za 
povezovanje in boljše počutje upokojencev in 
uresničujemo zanimive projekte in dogodke, 
zato dobrodošli. 
 

    Program društva je v letu 2015 (kakor tudi 
že v preteklih letih) članom društva omogočil 
številne možnosti sodelovanja in veliko 
priložnosti za druženje.  Veseli smo, da smo 
ga uspeli dobro realizirati. Za pomoč smo 
hvaležni občini, zagnani predsednici in vsem, 
ki ste pomagali, da smo lepo sodelovali, 
uspešno uresničili nove projekte in velikokrat 
uživali skupaj v prijetnem razpoloženju.   
     

    Najprej navajam dogodke in aktivnosti v 
letu 2015, ki so ob občnem zboru »stalnica« v 
programu več zadnjih let, saj lepo povezujejo 
člane in se jih zato radi udeležujemo.     
     

    Na rekreativni letni pohod smo se letos 
podali  konec aprila po Konjskem Vrhu. Ta 
pohod je vsako leto namenjen zdravemu 
gibanju in uživanju v naravi, spoznavanju 
drugega zaselka v občini, njegovih lepot in 
zanimivosti ter tudi obiskom naših članov in 
druženju z ljudmi. Kljub slabi napovedi je 
vreme zdržalo. Zbralo se je precej 
pohodnikov, tako da je vladalo  prav prijetno 
in veselo vzdušje ves popoldan in še v noč. 
Hvala vsem domačinom ob poti za tako 
prijazen sprejem in odziv.     

    Kolesarji so se pred koncem maja zapeljali 
proti Podvolovljeku. Zaradi košnje se jih je 
zbralo manj kot običajno. Čestitamo najbolj 
vztrajnim, ki se kolesarjenja udeležujejo vsa 
leta.  Moramo pa priznati, da že vsa leta  na 
rekreativnem kolesarjenju pogrešamo kakega 
kolesarja več iz vasi.  

    Na zanimivem spomladanskem izletu smo 
se sredi junija vozili in pohajkovali po 
Pohorju, uživali  v družbi zanimivega vodiča 
Frančka ter  veliko izvedeli o mariborskem in 
ruškem delu Pohorja. Ogledali pa smo si tudi 
nekaj znamenitosti. Dan smo zaključili z 
obilnim kosilom, zelo veselim družabnim 
srečanjem in z glasnim navijanjem, s katerim 
smo podprli  športne animacije pri 
Andrejevem domu. 
     

    Piknik za člane društva je bil 2. julija pri 
vlcerski bajti. Čeprav je bil sredi tedna, se nas 
je dosti  zbralo.  Vsi smo se izkazali: 
zadolženi organizatorji dogodka, tisti, ki so 
pomagali pri peki čevapčičev, strežbi in 
skrbeli za živahno dogajanje, predvsem pa  
razpoloženi prisotni člani. 
 

    Za Lučki dan smo upokojenci spet 
poskrbeli za živahno dogajanje pri vlcerski 
bajti.  
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Po degustaciji domačih dobrot in ogledu dediščine  

pri Selišneku 

 Vlcerske igre na štantu upokojencev  
na 46. Lučkem dnevu 

 

 
Gostovanje v domu Zimzelen v Topolšici 

 

Sobota je bila namenjena druženju z 
ljudskimi pevci in godci ter vlcerskim igram. 
V nedeljo smo predstavili tradicijo iz 
vlcerskega življenja, pripravili pa smo tudi 
razstavo.  Uspela nam je tudi zabavna plat 
dogajanja. Številne obiskovalce je spet 
pritegnil »Hišni bend vlcerske bajte«, mnogi 
so se navdušili nad vožnjo s starim taksijem 
in vlcerskimi igrami. Škoda, da je bilo zaradi 
festivala narodno zabavne glasbe prekmalu 
prekinjeno razpoloženje pri bajti.  

   Za vse, ki so pomagali izpeljati dve veliki 
prireditvi društva v avgustu (srečanje članov 
društev upokojencev iz Zgornje Savinjske 
doline ter dvodnevno dogajanje za Lučki 
dan), je bil organiziran obisk Muzeja 
premogovništva v Velenju in pohod k 
Svetemu Križu nad Belimi Vodami z malico 
pri Savineku. To je bila lepa zahvala za 
opravljeno prostovoljno delo članov društva 
in zunanjih sodelavcev, poučna in zanimiva 
strokovna ekskurzija in doživetij poln 
popoldan.   
 

    Jesenski izlet 7. oktobra je bil zelo poseben 
in enostavno »fajn«. Izbrali smo program 
domačega ponudnika in krajšo relacijo 
Podvolovljek–Solčava–Logarska Dolina, ki se 
je zaključila s kostanjevim piknikom pri 
vlcerski bajti.  

Hvala naši vodički Sonji, ki nam je znano 
domače okolje predstavila, kot ga 
predstavljajo izletnikom od drugod. Bilo je 
res simpatično in  zanimivo. Hvala kmetiji 
Selišnek za gostoljubje, predstavitev in 
degustacijo domačih izdelkov, njihovi Neži 
za predstavitev razstav v Centru Rinka in 
seveda Barbarini ekipi za degustacijo pri 
Slapu Rinka in okusno kosilo v Domu 
planincev v Logarski Dolini. Prepričali smo 
se, da ni treba iti daleč, saj znajo tudi v naših 
krajih lepo zadovoljiti izletnike. Živimo 
namreč v izjemno lepem okolju z veliko 
zanimivostmi. 
     
    22. septembra smo s kulturnim programom 
gostovali v domu Zimzelen v Topolšici in 
razveselili našo članico Ojko Robnik za 70. 
rojstni dan. Ob koncu leta smo obiskali  in 
skromno obdarili kar 63 članov in članic, 
starih 80 in več let. Pozorni pa smo tudi na 
okrogle jubileje in rojstne dneve 



DRUŠTVENO DOGAJANJE V LETU 2015 

 

- 18 -  Glasilo Občine Luče 
      

 
Oblikovalci kulturnega programa na srečanju društev 

upokojencev Zgornje Savinjske doline 

 
Piknik pri vlcerski bajti  

za udeležence očiščevalne akcije 

 
Skorjevka sredi vasi je zanimiva točka za obiskovalce  

od postavitve v avgustu 2012 

najstarejših članov. Večinoma so naših 
obiskov in majhnih pozornosti veseli, kar nas 
navdaja z lepimi občutki.  Osebni stiki in 
mala presenečenja pa nas še bolj povežejo.      

 

    Poskrbeli smo tudi za izobraževanje: 
spomladi smo poslušali predavanje o cestno-
prometnih predpisih in izvedli izobraževanje 
prostovoljk za program »Starejši za starejše«, 
oktobra smo imeli predavanje o demenci  in v 
začetku novembra o zdravi prehrani, opravili 
pa smo še test hoje z ZD Nazarje. 
 

    Vse leto je bilo živahno v vlcerski bajti, kjer 
so se odvijale pevske vaje, društveni sestanki, 
zelo različna druženja,  praznovanja, 
dogodki, srečanja prostovoljk, piknik. Bili 
smo gostitelji tudi drugih uporabnikov 
objekta iz Luč in od drugod.  

    Opravljenih je bilo veliko prostovoljnih ur 
dela v različnih akcijah. Popravili smo 
skorjevko po vetrolomu, opravili  manjša 
vzdrževalna dela in urejali okolico pri 
vlcerski bajti, uredili trim stezo ob Savinji, 
pripravili drva  za bajto …  
    

     Julija smo v Lučah gostili člane kulturniške 
skupine Društva upokojencev Vodice in se 
družili z njimi pri vlcerski bajti  na prijetnem 
popoldanskem kulturnem srečanju.  
Meddruštveno sodelovanje  in prijateljske 
vezi z Društvom upokojencev Vodice so bile 
navezane po zaslugi naše predsednice Tinke 
in njihovega člana Milana. Ta prihaja k nam 
na dopust vsako leto za Lučki dan. 
Upokojenci iz Vodic so nastopili na naši 
prireditvi marca v Lučah, naši pevci pa bodo 
nastopili na njihovi v Vodicah.   

 

Za konec izpostavimo še tri največje in najbolj 
odmevne dogodke oziroma projekte društva 
v 2015. 
 

    Bili smo gostitelji in organizatorji srečanja 
članov vseh društev upokojencev iz Zg. 
Savinjske doline. Srečanje se je 6. avgusta 
odvijalo v Lučah pod šotorom na 
prireditvenem prostoru. To je bil za nas 
ogromen in organizacijsko zelo zahteven 
projekt, ki je zelo dobro uspel.  Prejeli smo 
veliko pohval obiskovalcev za organizacijo, 
postrežbo, prijetno vzdušje pod šotorom in 
bogat spremljajoči program za obiskovalce.   
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Srečanje društev upokojencev Zgornje Savinjske doline 

 
»Hišni bend vlcerske bajte« pogosto popestri dogajanje 

 
Zanimiva vožnja s starim taksijem  

po Lučah in do vlcerske bajte 

    Zbralo se je blizu 500 članov iz vseh 
devetih društev upokojencev tega področja. 
To je bila lepa priložnost za srečanja starih 
prijateljev, bivših sodelavcev,  za navezavo 
novih znanstev, pogovor, ples, petje, dobro 
zabavo, za drugačen dan s sovrstniki.  Bila pa 
je tudi lepa priložnost za ogled Luč in 
vlcerske bajte s  starim  taksijem »Fuksom« …   

    Za nami je prvo leto uspešnega dela na 
programu »Starejši za starejše«, ki ga že več 
kot deset let izvaja Zveza društev 
upokojencev Slovenije. Vključenih je že okrog 
300 društev upokojencev po celi Sloveniji. 
Naše društvo se je po pogodbi z njimi 
vključilo v program s 1. januarjem 2015, 
dejansko pa smo lahko začeli z delom na 
terenu šele v marcu po ureditvi vseh 
predhodnih obveznosti.  

Organizirali smo izobraževanje prostovoljk v 
vlcerski bajti, izvedli obiske in anketiranja pri 
vseh 239 občanih, starih nad 69 let, ki so zajeti 
v ta program. Zagotovili smo 120-odstotno 
izpolnitev programa.   
   Statistika kaže, da je bilo opravljeno delo v 
letu 2015 zelo uspešno. Odzivi med ljudmi so 
bili v glavnem pozitivni, zbranih je bilo 
veliko koristnih informacij o stanju med 
občani ter organizirana konkretna pomoč 
družini pri popravilu strehe.  
 

      Naši pevci so 28. junija 2015 v Gornjem 
Gradu  uspešno nastopili na srečanju ljudskih 
pevcev in godcev Javnega sklada za kulturne 
dejavnosti Območne izpostave Mozirje in 
Velenje.  
 

    Pevci in pevke Društva upokojencev Luče 
so se uvrstili na državno srečanje in prejeli 
zlato priznanje Javnega sklada za kulturne 
dejavnosti Republike Slovenije. Letos 
februarja so dobili še priznanje Sveta 
območne izpostave JSKD Mozirje za posebne 
dosežke za leto 2015. Čestitke pevcem za 
izjemen in odmeven dosežek! 
 

Anica Podlesnik, DU Luče 
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Tekma za 3. mesto proti Ljubljančanom 
 

 
Zaključni turnir na ledu v Velenju 

 

 
Člani HD Luče skupaj z navijači proslavljajo  

1. mesto na državnem prvenstvu v inline hokeju 

Hokejsko društvo Luče

    Hokejsko društvo Luče je bilo ustanovljeno 
pred petimi leti. Organizirana vadba za člane 
je vsak četrtek zvečer v Lukovici (inline-
rolarji) ter od novembra do marca, vsak 
ponedeljek zvečer, na drsališču v Velenju. 

    

 Člani Hokejskega društva Luče že 7. leto 
zapored igramo v inline državnem prvenstvu 
Slovenije, lani smo bili 5. v 3. ligi (najboljša 
uvrstitev je bila 7. mesto v 2. ligi leta 2013.) 
Državno prvenstvo poteka v dvoranah 
Lukovica ter Horjul. V Pokalu Slovenije smo 
se uvrstili med 16 najboljših ekip.  
 

    V letu 2015 smo se udeležili inline turnirjev 
v Vuzenici (2. mesto), Slovenj Gradcu (1. 
mesto), ekshibicije v Velenju na Titovem trgu 
ter priprav na letošnjo sezono v Moravskih 
toplicah, kjer smo bili gostje pri beltinških 
hokejistih. 

    Poleti smo v Solčavi postavili igrišče ter 
organizirali turnir, na katerem so poleg nas 
sodelovali tudi Celjani, Velenjčani, 
Gornjegrajci ter ekipa s Koroške. Poleti smo 
sodelovali tudi pri organizaciji Lučkega dne. 
 

    Najboljši lanski rezultat smo dosegli marca 
v Velenju na zaključnem turnirju na ledu, ko 
smo v polfinalu klonili proti kasnejšim 
zmagovalcem Celje 1 z 1:0. V tekmi za 3. 
mesto smo premagali Ljubljano s 7:4.     

  Zima 2013 je bila dovolj mrzla, da smo lahko 
skupaj s solčavskimi ljubitelji hokeja naredili 
drsališče, na katerem smo organizirali tečaj 
drsanja za otroke ter opravili nekaj treninga 
na ledu. 
 

    V letošnjem letu je naš cilj zmagati v 3. 
inline državni ligi. Naša velika želja pa je 
igrišče čim bližje Luč, na katerem bi lahko 
trenirali in igrali tekme. Hokejski pozdrav! 
 

Evgen Jurič, predsednik HD Luče 
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Nadebudni lučki namiznotenisači 

 

Namiznoteniški klub Savinja 
 
    V sezoni 2015/2016 je Namiznoteniški klub 
Savinja naredil velik korak naprej tako na 
organizacijskem kot tudi v rezultatskem 
smislu. 
 

Vadba otrok 
 

    Z začetkom šolskega leta 2015/2016 smo v 
klubu nadaljevali z izvajanjem tečajev 
namiznega tenisa po okoliških osnovnih 
šolah. O tem, da je namizni tenis med 
mladimi še vedno zelo popularen šport, priča 
dejstvo, da se v tem šolskem letu klubskih 
treningov pod vodstvom vrhunskih igralcev 
namiznega tenisa redno udeležuje preko 180 
otrok, samo v tem šolskem letu pa so člani 
kluba namizni tenis predstavili že več kot 
1300 otrokom. 

    Trenutno treningi pod klubskim okriljem 
potekajo na osnovnih šolah v Lučah, v 
Gornjem Gradu, v Nazarjah, na Rečici ob 
Savinji, v Mozirju, v Šmartnem ob Paki, v 
Grižah, v Ljubečni, v Celju in na podružnični 
šoli v Šmartnem ob Dreti. 
    V tej sezoni smo v Lučah nadaljevali tudi s 
treningi tekmovalne skupine otrok, kjer 
nadebudni mladi namiznotenisači vadijo 
trikrat tedensko. Pridno delo v zadnjih dveh 
sezonah jim je omogočilo enakovreden boj z 
vrstniki na turnirjih severovzhodne regije 
Slovenije.  

    Prav tako so bili plodovi dela vidni tudi na 
letošnjem šolskem področnem prvenstvu v 
Velenju, kjer so člani tekmovalne skupine 
NTK Savinja v kategoriji do 5. razreda 
osvojili vsa razpoložljiva prva mesta. Med 
učenci je področni prvak postal Matic Čopar, 
med učenkami Anja Pančur, osvojili pa so 
tudi 1. mesto med ekipami (Anja Pančur, Pija 
Funtek, Matic Čopar, Žak Valte). Uspešni so 
bili tudi starejši člani tekmovalne skupine, saj 
je Manca Trebižan osvojila 1. mesto, Aljaž 
Pančur pa 3. mesto v kategoriji posamezno 6. 
- 9. razred.   
 

 Članska ekipa
 

    Pred sezono 2015/2016 smo se v klubu 
odločili, da bomo sestavili moško člansko 
ekipo in z njo nastopali v 3. slovenski 
namiznoteniški ligi in v Pokalu Slovenije.  
Na podlagi večletnih prijateljstev v 
slovenskem namiznoteniškem prostoru smo 
uspeli sestaviti zelo močno ekipo s kar tremi 
bivšimi slovenskimi reprezentanti. Velenjčan 
Jure Slatinšek je v NTK Savinja prestopil po 
25 letih uspešnega udejstvovanja v NTK 
Tempo Velenje, Ljubljančan Janez Tomše se je 
v savinjski klub preselil iz prvoligaša NTK 
Letrika iz Vrtojbe, lučki Mozirjan Patrik Rosc 
pa je igranje za nemški klub SV Pluderhausen 
zamenjal za nastopanje v domačem okolju. 
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Članska ekipa NTK Savinja je osvojila izjemno 3. mesto 

v Pokalu Slovenije v sezoni 2015/2016 

 
 

 
Odprto prvenstvo v sklopu 46. Lučkega dne 

    V klubu smo si zadali ambiciozen cilj, da se 
v dveh sezonah članska ekipa prebije v 1. 
slovensko namiznoteniško ligo. Tako bi v 
Lučah, kjer se odvijajo domače tekme, kmalu 
lahko na delu videli najboljše slovenske 
namiznoteniške ekipe. 
Na pol poti do tega cilja smo prišli že z 
uspehi v tej sezoni, ko je članska ekipa z 
izjemnimi predstavami in brez poraza 
sklenila z nastopi v 3. SNTL in se tako 
zanesljivo uvrstila v 2. SNTL. 

    Še večji podvig pa je fantom uspel v Pokalu 
Slovenije, kjer so že v krstni sezoni pošteno 
mešali štrene najboljšim. Po uvrstitvi na 
zaključni turnir četverice in tamkajšnji zmagi 
nad peto uvrščeno ekipo 1. SNTL je naša 
ekipa osvojila odlično 3. mesto v državi in na 
ta način ime kluba že postavila ob bok 
najuspešnejšim v Sloveniji. 
 

 Organizacija turnirjev
 

    V avgustu 2015 smo v NTK Savinja, v 
sklopu 46. Lučkega dne, organizirali odprto 
prvenstvo v namiznem tenisu, kjer so 
zmagovalci v posameznih kategorijah postali: 
Aljaž Pančur (NTK Savinja), Manuela 
Bezovnik (NTK Savinja), Sara Rosc (NTK 
Savinja) in Jure Avberšek (NTK Spin Šoštanj). 
Ta je postal tudi absolutni zmagovalec 
turnirja in na ta način v Šoštanj odnesel 
prehodni pokal NTK Savinja.     

    V nedeljo, 20. decembra 2015, je klub v 
Lučah organiziral božično - novoletni turnir. 
Tekmovalci so nastopali v štirih različnih 
kategorijah: deklice do 15 let (zmagovalka 
Anja Pančur), fantje do 15 let (zmagovalec 
Matic Čopar), absolutna kategorija 
(zmagovalka Sara Rosc), najmlajši pa so se 
pomerili tudi v spretnostnih namiznoteniških 
igrah (zmagovalka Nina Slapnik). 

 Športna dejavnost invalidov
 

    V maju in avgustu 2015 so se člani NTK 
Savinja: Jaka Golavšek, Patrik Rosc in Tom 
Šfiligoj udeležili priprav za športnike 
invalide, ki so potekale v Laškem, kjer so 
sodelovali s paraolimpijskimi ekipami 
Slovenije, Velike Britanije in Brazilije, ki se 
intenzivno pripravljajo na letošnje 
paraolimpijske igre v Rio de Janeiru. Jaka 
Golavšek in Tom Šfiligoj sta se udeležila tudi 
trening kampa v angleškem nacionalnem 
centru za namiznoteniške paraolimpijce  v 
Sheffieldu. 
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Božično-novoletni turnir 

 

 

 Medkrajevno in mednarodno sodelovanje
 

    Skozi celotno sezono so člani NTK Savinja 
na strokovnem nivoju zelo uspešno 
sodelovali s slovenskima namiznoteniškima 
kluboma NTK Tempo Velenje in NTK Ilirija 
Ljubljana, prav tako pa tudi z nemškima 
kluboma SV Plüderhausen in TV 
Hilpoltstein. Organizirali smo skupne 
treninge, trening kampe, promocijske 
dogodke ter si medsebojno pomagali pri 
organizaciji tekmovanj oz. priprav.  
 

Cilji za prihodnost 
 

    Glavni klubski cilj za prihodnost ostaja 
kakovostno delo s čim večjim številom 
mladih namiznoteniških navdušencev. Ob 
zagotovljenih primernih pogojev za delo smo 
v klubu prepričani, da lahko v bližnji 
prihodnosti tudi v Savinjski dolini 
izoblikujemo mlade slovenske reprezentante. 
     

     

    Da pa bi vadeči otroci imeli pravi vzgled in 
motivacijo za še bolj zavzeto treniranje in 
napredovanje, imamo v klubu namen 
obdržati močno člansko ekipo in se z njo 
prebiti v 1. slovensko namiznoteniško ligo.    
Na ta način bomo lokalnemu okolju lahko 
ponudili najkvalitetnejši namizni tenis, ki se 
igra v Sloveniji, vadečim otrokom pa 
smernice za njihov namiznoteniški in splošen 
športni razvoj.  
 

    Ob tej priložnosti bi se v klubu radi 
zahvalili vsem, ki so po svojih zmožnostih 
klubu pomagali pri njegovem dosedanjem 
razvoju. Prepričani smo, da lahko s skupnimi 
močmi z Namiznoteniškim klubom Savinja 
spišemo lepo športno zgodbo o uspehu 
kolektiva iz majhnega kraja. 
 

Patrik Rosc, predsednik NTK Savinja 
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Člani PD Luče na vrhu Montaža, ki je z 2753 m  

drugi najvišji vrh v Julijskih Alpah 

 
Označevanje planinskih poti v pogorju Raduhe 

Planinsko društvo Luče 

    Leta 2015 je bilo v Planinsko društvo Luče 
vpisanih 177 članov, od tega 35 
osnovnošolcev ter 25 srednješolcev in 
študentov. Članstvo se je glede na preteklo 
leto povečalo za 10 članov.  
    Člani upravnega in nadzornega odbora so 
skupaj s predsednikom vodili delo društva 
po zastavljenih ciljih.  

    Sezono izletov smo pričeli z organizacijo 
25. Zimskega Arničevega pohoda na Raduho, 
ki se  ga je tretjo soboto v marcu udeležilo 226 
pohodnikov. Tradicionalni veleslalom za 
Letnarjev memorial je zaradi pomanjkanja 
snega odpadel. Vsi ostali izleti so bili 
izvedeni po planu.  
  

    Spomladanskega izleta na Kraški rob se je 
udeležilo 33 planincev, maja pa se je 20 
planincev podalo na Kriško goro in Tolsti 
vrh. Junija  je 16 lučkih planincev osvojilo 
Stol, julija pa se je 19 planincev podalo na 
Višarje in Kamniti lovec.  
 

    Ob Lučkem dnevu smo organizirali pohod 
od Riharja  mimo slapu Cuc na Lepenatko in 
Špehov vrh. Pohod smo zaključili na 
Krničkem logu. S strani društva je bil 
organiziran tudi pohod z baklami na 
Breznico.  

    Avgusta se je 9 planincev odpravilo na 
zahtevno turo na Montaž. Septembra pa se je 
11 planincev odpravilo na turo Okrešelj – 
Kamniško sedlo – Planjava – Babe – Korošica 
– Podvežak. Na zadnji izlet pa smo se 
odpravili na Goričko in tega izleta se je 
udeležilo 26 planincev.  
 

    Mladinski odsek, ki ga je vodila Maja 
Robnik, je bil na zimovanju na Loki, izvedli 
so enodnevni izlet na Menino, konec avgusta 
pa so na tridnevnem taborjenju prehodili pot 
od Loke do Golt. Skozi celotno šolsko leto so 
spoznavali vsebine planinske šole in se tako 
pripravljali na varno gibanje v gorah.  
 

    Delo markacistov je koordiniral Franc 
Kosmač. Redno so označevali in čistili poti v 
pogorju Raduhe in Rogatca. 13 članov PD 
Luče je opravilo 226 prostovoljnih delovnih 
ur. V pogorju Raduhe so postavili 18 
kovinskih stebričkov in 31 smernih tabel.  
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Svečana podelitev priznanj PZS v Litiji 

 
Pohod članov na Planjavo 

 

Pri razglednem stolpu v Lendavi med pohodom po 
Lendavskih goricah 

 

    Društvo je bilo delovno tudi na področju 
investicij. Zamenjali smo ograjo okoli koče na 
Loki. V začetku poletne sezone se je PD Luče 
prijavilo na razpisa Okolju prijazna koča in 
Družinam prijazna koča. Kandidatura je bila 
na obeh razpisih uspešna in tako se lahko 
pohvalimo, da ima Koča na Loki sedaj oba 
certifikata. Pred pridobitvijo obeh certifikatov 
pa je bilo potrebno na koči opraviti kar nekaj 
manjših popravil.  
    Ob koncu koledarskega leta smo članom 
Upravnega in Nadzornega odbora ter članom 
častnega razsodišča in članom, ki pogosto 
pomagajo pri delovnih akcijah, financirali 
50% cene pri nakupu jaken z logotipom PD 
Luče.     
   

  Upravni odbor PD Luče je na Planinsko 
zvezo Slovenije podal predlog za podelitev 
spominske plakete za dolgoletnega 
predsednika našega društva, Franca 
Kosmača.  
    Franc Kosmač je dolgoletni član PD Luče, 
20 let je bil predsednik, sedaj vodi  
markacistični odsek in ob svojem okroglem 
jubileju je na svečani podelitvi najvišjih 
priznanj PZS, ki je bila 5. decembra 2015 v 
Litiji, prejel spominsko plaketo Planinske 
zveze Slovenije.  
 

    Ob zaključku poletne sezone 2015 je bil 
upravni odbor obveščen, da se bo dosedanja 
oskrbnica Koče na Loki upokojila in v letu 
2016 bo oskrbnik Koče na Loki Mirko 
Kramar.  

    Društvo tudi v letu 2016 nadaljuje delo po 
zastavljenem načrtu, ki je bil potrjen na 
občnem zboru. Vsi člani planinskega društva 
so prejeli plan izletov, na katere ste vabljeni 
tudi vsi občani, ki sicer niste člani društva.    
Načrtujemo številne izlete po Alpah in 
Karavankah, posebej lepo pa vabljeni na 
Loko 23. julija, ko bo na naši koči druženje  v 
okviru akcije Gremo v hribe – Zlatorogova 
transverzala.  

     

    Želimo si, da bi društvo tudi v bodoče 
delovalo uspešno in bi naše druženje na 
izletih in številnih delovnih akcijah potekalo 
še naprej v duhu prijateljstva, delovne 
energije in ostalih vrednot, ki združujejo vse 
ljudi, ki radi obiskujejo gore in sobivajo z 
lepotami in zakonitostmi zdravega 
naravnega okolja.  
 

Rajko Nadlučnik, predsednik PD Luče
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Zmagovalci tradicionalne Tekme med naselji 

Sankanje malo drugače 

 
 

Smučarsko-tekaško društvo Luče 

    Smučarsko-tekaškemu društvu Luče je v 
smučarski sezoni 2015/2016 kljub slabim 
vremenskim razmeram uspelo izpeljati 
celotno smučarsko sezono.  Zaradi tople zime 
pred 6. januarjem ni bilo možno izdelati 
dovolj umetnega snega, zato se je Smučišče 
Luče odprlo 6. januarja in obratovalo do 6. 
marca 2016. 
    Med tem časom smo zagotovili 52 
smučarskih dni. Za izdelavo umetnega snega 
smo potrebovali skupaj 150 ur, večinoma 
nočnega dela, kajti podnevi snega zaradi 
višjih temperatur ni možno izdelovati.     

    Celotno smučišče obratuje na prostovoljni 
osnovi, tako da je vsa priprava in postavitev 
vlečnic, ograj, izdelava snega itd. izvedena s 
prostovoljnim delom zagnanih članov 
društva.  
   

  Ob tej priložnosti se zahvaljujemo Občini 
Luče, ki je v letu 2015 za potrebe civilne 
zaščite nabavila elektro agregat in ga za 
potrebe zasneževanja posodila društvu. Brez 
pomoči elektro agregata društvu ob tako mili 
zimi ne bi uspelo izdelati zadostne količine 
umetnega snega.  
 

    Tekom sezone je društvo organiziralo 
različne tekme. Ob torkih in petkih zvečer je 
bil med 20:00 in 21:30 organiziran trening 
veleslaloma. Skupaj z Smučarskim klubom 
Luče smo organizirali več smučarskih tečajev. 
 

    5. marca 2016 smo s pomočjo Občine Luče 
in podjetja Vita d.o.o. organizirali tekmo med 
naselji v Lučah. Kljub slabšemu vremenu je 
na tekmi sodelovalo okrog 170 tekmovalcev. 
Zmagali so Krničani pred Za vedno L´čani in 
Lučani. 

    Ob organizaciji svetovnega pokala v 
smučarskih skokih za ženske na Ljubnem 
smo po svojih močeh pomagali in 
organizatorjem dovolili odvoz cca 200 m3 
snega na Ljubno in jim s tem omogočili 
izpeljavo tekme.  
 

    Zahvaljujemo se tudi vsem Vam, ki nas 
obiščete, si poiščete zabavo in rekreacijo na 
snegu in v koči ter nam s tem dajete potrditev 
in nov zagon. 
 

Rok Suhodolnik, predsednik STD Luče 
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Smučarski tečaji za začetnike 

 
 

 
Zadovoljni tečajniki 

 
Izpopolnjevanje smučarske tehnike 

 Smučarski klub Luče

    Sezona 2015/16 je bila kljub pomanjkanju 
naravnega snega uspešna. Organizirali smo 5 
otroških tečajev, vseh tečajnikov pa je bilo 90. 
Nekateri tečajniki so bili čisti začetniki, drugi 
pa so s tečajem izpopolnili smučarsko 
tehniko.  
    Poleg otroških smučarskih tečajev smo 
imeli veliko individualnih tečajev za otroke in 
odrasle. Individualni tečaji so potekali v 
različnih terminih – zjutraj, popoldan in 
zvečer.   

    Organizirali smo tudi alpsko šolo, v kateri 
so se otroci učili zahtevnejših oblik smučanja 
in tekmovalnega smučanja. 50 tečajnikov je v 
alpski šoli doseglo ogromen napredek. Na 
zaključku, 6. marca 2016, so se tečajniki 
pomerili s starši in med seboj v paralelnem 
veleslalomu. 

31. januarja 2016 smo organizirali že 
tradicionalno Odprto prvenstvo Luč v 
veleslalomu. Kljub slabemu vremenu je v 13. 
kategorijah tekmovalo 49 tekmovalcev. 
Tekmovalci so prišli iz celotne Savinjske 
doline, podelili pa smo tudi posebni medalji 
za najboljši in najpočasnejši čas. 
     

    Ob zaključku sezone smo v sodelovanju s 
Smučarsko-tekaškim društvom Luče 
organizirali Tekmo med zaselki, na kateri so 
sodelovali vsi zaselki Luč in ekipa Za vedno 
L'čani. Ob koncu je bilo žrebanje bogatih 
praktičnih nagrad. Za odlično vzdušje so 
poskrbeli tekmovalci in glasni navijači.  
 

Špela Kumer, SK Luče  
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Teniški turnir ob zaključku sezone 

 
Turnir v balinanju 

 
Turnir mešanih dvojic v odbojki na mivki 

Športno-rekreativno društvo Log 
 

    V letu 2015 je Športno-rekreativno društvo 
Log organiziralo veliko raznih športnih 
dogodkov. 
 

    Tenis liga je potekala od konca aprila do 
konca septembra. Lani smo imeli 1. moško 
ligo, 1. žensko ligo in pa 2. A moško in 2. B 
moško ligo. Na zaključnem turnirju smo 
podelili pokale in nagrade najboljšim v ligi. 

    Organizirali smo tudi 3 teniške turnirje.  
Otvoritveni turnir smo izpeljali konec aprila 
in s tem otvorili teniško sezono. V avgustu 
smo organizirali najmočnejši teniški turnir 
Zgornje Savinjske doline, ki se ga je udeležilo 
rekordno število tekmovalcev. Zaključni 
turnir, ki je pomenil tudi poslovitev od 
sezone, pa se je odvijal oktobra.  

    V avgustu smo organizirali tudi turnir 
mešanih dvojic v odbojki na mivki. Udeležba 
je bila odlična, saj smo morali prijave zapreti, 
da se je tekmovanje lahko izpeljalo v enem 
dnevu. Poleg odbojke pa je bil v avgustu tudi 
turnir v balinanju.  
    

     
    Konec avgusta smo organizirali tudi teniški 
tabor za šoloobvezne otroke, saj nam veliko 
pomeni  pomladek v tenisu. Združili smo 
prijetno s koristnim. Otroci so odnesli veliko 
znanja, prav tako pa so se ob druženju tudi 
zabavali in živeli v zdravem duhu.  
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Prijateljska tekma s teniškim klubom z Rečice 

 
Otvoritveni teniški turnir v mesecu aprilu 

 
Udeleženci turnirja v balinanju 

 
Teniški turnir v sklopu 46. Lučkega dne 

    S prijatelji iz Teniškega kluba Rečica smo v 
letu 2015 organizirali dve športni srečanji. 
Prvo se je odvilo junija na Rečici. V vsaki 
ekipi je bilo po 6 žensk in 6 moških 
posameznikov in pa ene moške dvojice. 
Zmago je odločilo večje število zmag 
posameznikov ekipe. V gosteh je zmagala 
ekipa Luč (člani  Športno-rekreativnega 
društva Log).  
    Isto srečanje smo ponovili oktobra, tokrat 
na domačem terenu športnega društva Log. 
Zmaga je ponovno odšla v roke ekipi iz Luč. 
   

 

    Poleg raznih dogodkov je skozi celo 
športno sezono potekala tudi rekreacija v 
odbojki na mivki, rekreativnem tenisu, 
nogometu, košarki, badmintonu in pa 
balinanju.  
 

 Plani za leto 2016
 

• Tenis ligo želimo voditi vsaj v takšnem 
obsegu kot lani oziroma upamo na 
kakšnega udeleženca več. 

• V planu imamo vsaj tri teniške turnirje. 
• Turnir mešanih dvojic v odbojki na mivki 

bo tradicionalno potekal v avgustu, prav 
tako tudi dodatni turnir mešanih trojk. 

• Tudi v tem letu bo organiziran turnir v 
balinanju. 

• Predvidoma avgusta bo tabor za 
šoloobvezne otroke. 

• Želimo vpeljati tudi ligo trojk v košarki in 
ligo v odbojki na mivki. 

• Načrtujemo dve prijateljski medobčinski 
tekmi v tenisu. 

     
Monika Robnik, predsednica ŠRD Log
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Lučko-solčavski turnir v odbojki 
 

 
Zaključek rekreacije 2015 

(Tekma 'Stari : Mladi' - 120 : 110) 

 
Otvoritvena tekma v veleslalomu  

na lučkem smučišču 

 
Prijateljska tekma v tenisu na Rečici ob Savinji 

 
Prvomajski turnir v malem nogometu 

Športno društvo Raduha Luče
 

    Športno društvo Raduha Luče je paradno 
športno društvo v občini Luče. V naši občini 
nimamo zavoda za šport ali športne zveze, 
zato smo zainteresirani občani sami 
prostovoljno zadolženi za aktivnosti in 
dogodke na športnem področju.  

    

    Leto 2015 je bilo za Športno društvo 
Raduha tudi volilno leto. Združili smo 
izkušnje starejših članov in energijo ter 
zagrizenost mladih. Člani smo se trudili, da 
zavzamemo čim več športnih področij in 
interesnih dejavnosti.  
 

    Bogat in pester športni program so 
organizirali: Franci Strmčnik, Sergej Obojnik, 
Klemen Pečovnik, Jernej Ribič, Jože 
Podbregar, Darja Plesnik, Daša Janže, Klavdij 
Strmčnik, Andraž Breznik, Marjan Moličnik, 
Jan Bezovnik, Jaka Breznik, Tadeja Poljanšek, 
Žiga Plesnik, Aljaž Štorgel, David Špeh, 
Franci Plesnik, Stojan Funtek, Mojca Funtek, 
Robi Funtek, Sebastijan Levar, Tomi Preskar, 
Blaženka Bezovnik in Petra Funtek. 

 

Pregled dogodkov in uspehov Športnega 
društva Raduha: 
 

• otvoritvena tekma v veleslalomu, 
• lučko-solčavski turnir v odbojki, 
• zaključek rekreacije 2015, 
• turnir zaselkov za 1. maj,  
• sodelovanje teniške ekipe na Rečici (po 

zaslugi ženskih predstavnic tudi velika 
zmaga), 
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Najboljše ekipe v ligi malega nogometa v Lučah 

 
Ekipa Raduha Paddle Team  na reki Citarik v Indoneziji 

 Turnir navijačev nogometnih klubov pri Gričarju 

 

 
Zadovoljni tekači na cilju maratona v Logarski Dolini 

   

• liga malega nogometa v Lučah, 
• udeležba na drugih nogometnih turnirjih, 
• lučka rekreacija – Hura, prosti čas,  
• organizacija rokometne tekme Stari: Mladi 

in turnirjev v ulični košarki in malem 
nogometu v okviru 46. Lučkega dne,  

• turnir navijačev nogometnih klubov, 
• pikado liga in turnir v pikadu,  
• zimska rekreacija v telovadnici OŠ Luče,  

• tekaška sekcija našega športnega društva 
je uspešno premagala težke kilometre na 
maratonu Celje – Logarska  Dolina, 

• ekipa Raduha Paddle Team se je udeležila 
svetovnega prvenstva v raftingu na otoku 
Java v Indoneziji.  

Turnir v ulični košarki na 46. Lučki dan 
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Zmagovalci pikado turnirja 
 

 
Pozimi se lahko razmigate ob ritmih zumbe 

 
Rekreacija v poletnih mesecih – 'Hura prosti čas' 

 
Naši nogometaši so drugič zapored postali prvaki  

lige malega nogometa na Rečici  

  Plan dogodkov za 2016:
 

• otvoritvena tekma v veleslalomu, 
• zimska liga v pikadu, 
• 12. marec: občni zbor, 
• smuk v Planici, 
• 26. marec: Lučko-solčavski turnir v 

odbojki, 
• zaključek košarke, 
• zaključek odbojke, 
• sredina aprila: Pozdrav poletju, 

• liga malega nogometa, 
• turnir za 1. maj, 
• turnir navijačev nogometnih klubov, 
• Hura, prosti čas, 
• rokometna tekma Stari : Mladi, 
• turnir v ulični košarki, 
• turnir v malem nogometu, 

 

 

• tekaška sekcija, 
• teniška sekcija, 
• državno prvenstvo v raftingu, 
• turnir v pikadu, 
• zimska rekreacija. 

    

   O aktualnih dogodkih in novicah poročamo 
na spletni strani www.sportnodrustvo-
raduha.si in Facebook profilu – Športno 
društvo Raduha Luče. 

 
Rekreacije ni nikoli dovolj! 
Lep športni pozdrav!                                                                                                   
 

Jernej Ribič, predsednik ŠD Raduha Luče

http://www.sportnodrustvo-raduha.si/
http://www.sportnodrustvo-raduha.si/
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Zimske olimpijske igre na smučišču v Logu 

    
 

Šport za hec na Logu v Krnici 

    
Praznične ustvarjalne delavnice 

 
 »Od štanta do štanta« 

    
Streljanje z možnarji Festival narodno-zabavne glasbe Luče 

 

 Foto utrinki 
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Gostja večera gospa Jasna Vidakovič 

 

 
 

 
Klemen Matk in Franci Roban na citrah 

 
Mag. Simona Moličnik, urednica oddaje 

Slovenska zemlja v pesmi in besedi

    V torek, 12. aprila 2016, se je v kulturni 
dvorani v Lučah zbrala druščina ljubiteljev 
ljudske glasbe. Polna dvorana obiskovalcev 
in pisana paleta nastopajočih je sodelovala v 
radijski oddaji 1. programa Radia Slovenije 
Slovenska zemlja v pesmi in besedi. 
    

    Oddaja je med Lučani dobro poznana, saj 
so domači pevci v njej že večkrat nastopili, v 
srcih mnogih Lučanov pa je tudi dolgoletna 
voditeljica in dobra poznavalka lučkega 
glasbenega ljudskega izročila, gospa Jasna 
Vidakovič.  

 

Svoj glas je oddaja prvič poslala v eter 21. 
oktobra 1966. Ustvarjalci svoje poslušalce že 
petdeset let razveseljujejo s spoznavanjem  
bogatega glasbenega ustvarjanja naših 
prednikov.  
 

    Ob praznovanju petdesetletnice oddaje 
Radio Slovenija pripravlja 5 oddaj, ki se bodo 
zvrstile od 12. aprila do 7. junija v 14-
dnevnem razmiku, po različnih krajih 
Slovenije. In prva oddaja je bila posneta prav 
v našem kraju. 

    Sedanja voditeljica oddaje, domačinka 
Simona Moličnik,  je v prvo praznično oddajo 
povabila ljudske pevce iz Luč, ki so s petjem 
na »treko in štrto« posebnost daleč naokoli. 
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Folklorna skupina Ozara iz Kranja 

 
Pripovedovalec »ustorij« Nejc Slapnik  

 
Spomin na citrarja Gričarjevega Tončka,  

prepoznavnega gosta oddaje  

 
 

 
Matija Veninšek med pritrkavanjem v farnem zvoniku 

    Oddajo sta z zvoki citer obogatila Klemen 
Matk in Franci Roban, zaigrali so alpski godci 
Folklorne skupine Ozara iz Kranja, slišani so 
bili oktet Suha iz avstrijske Koroške, 
»ustorije« okoliških krajev je pripovedoval 
Nejc Slapnik.  
    V oddaji pa je bilo slišati tudi glasove 
zvonov farne cerkve, kajti v njem sta 
pritrkovala Matija Veninšek in Jaka 
Zamernik.  

     Oddaja je bila splet domače glasbe in 
mnogih spominov, veselih in žalostnih. Pevci 
so obujali spomine na številne nastope in 
dogodke ob njih, prav gotovo pa ta čas 
zaznamuje izguba dolgoletnega aktivnega 
ustvarjalca in promotorja ljudske glasbe v 
Lučah, Gričarjevega Tončka, ki se je konec 
marca poslovil od nas in nam zapustil bogato 
dediščino, ki jo je nadgrajeval vse svoje 
življenje. 
 

A. U., članica uredniškega odbora

 
 
 
 
 
 
 



ZGODILO SE JE… 

 

- 36 - Glasilo Občine Luče 
 

 
Moška pevska skupina Društva upokojencev Luče 

skupaj z voditeljico prireditve Anico Podlesnik 
 

Nastop skupine »Bica bend« iz Dravograda 

 
Folklorna skupina »Oštarija« iz  
Društva upokojencev Bočna 

»Večer pesmi in glasbe«  
v domači dvorani na gregorjevo 

 
    Večer pesmi in glasbe se je odvijal  v 
soboto, 12. marca 2016, v kulturni dvorani v 
Lučah. S programom so organizatorji  
Društvo upokojencev Luče povezali 10-letno 
delovanje društva na kulturnem področju (s 
poudarkom na ljudski pesmi) z jubilejem 
delovanja moške skupine pevcev.   

    Društvo upokojencev Luče ima močno 
kulturniško skupino. V društvu radi 
prepevajo in nastopajo, pevci in godci 
poživijo društvena srečanja in druge 
dogodke. Nastopali pa so tudi že drugod - 
trikrat na Festivalu za tretje življenjsko 
obdobje v Ljubljani, od 2011 naprej pa so 
vsako leto gostovali s programom v domovih 
za starejše, kjer bivajo Lučani. Zelo odmevno 
so zastopali društvo tudi na področnih 
srečanjih upokojencev Zgornje Savinjske 
doline ter se udeležili območnih srečanj 
ljudskih pevcev.  
     

    V upravnem odboru so sklenili, da po vseh 
vajah v teh 10-ih letih, številnih nastopih za 
društvo in v drugih krajih lahko pripravijo 
prvo javno prireditev v domačem kraju. Idejo 
zanjo je dala predsednica Tinka Kladnik, 
scenarij in povezovanje prireditve pa so 
zaupali Anici Podlesnik. 
 

     
    Sestavili so bogat dvourni kulturni 
program, nekakšen kronološki pregled 
projektov na pevskem in glasbenem 
področju. Predstavili so uspešne zgodbe v 
zelo aktivnem desetletju delovanja. Poleg 
Lučanov so se predstavili tudi gostje -  
Folklorna skupina »Oštarija« iz DU Bočna, 
zanimiv »Bica bend« iz Dravograda in pevci 
kulturne skupine DU Vodice pri Ljubljani z 
lajnarjem Vinkom Novakom.  

    Uvod na prireditvi je bil namenjen 
jubilantom – moški pevski skupini društva. Z 
verzom iz pozdravne pesmi »O slavljenci 
današnji, pozdravljeni tisočkrat!« je 
voditeljica prireditve Anica poudarila jubilej, 
jim čestitala in se jim zahvalila za 10 let 
zbiranja na vajah, veliko prepevanja ob 
različnih priložnostih, za številne nastope in 
mnogo lepih doživetij s pesmijo, za vse, kar je 
bilo vtkano v dosedanje delo.  
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Pogled na občinstvo in nastopajoče v dvorani 

 
Zadnji skupni nastop Gričarjevega Tončka in Pavle 

 Nastop »Hišnega benda vlcerske bajte«  

    V nadaljevanju je poslušalcem razodela 
zanimive podrobnosti iz zgodovine in o 
začetkih petja v Društvu upokojencev Luče, 
ki jih je našla v starih zapisnikih. Prvič je bil 
kulturni program izveden na občnem zboru 
društva leta 1985 v času predsednika 
Martenčkovega Franceljna. Ta je dal tudi 
pobudo za ustanovitev upokojenskega okteta, 
za katerega v najdenih virih piše, da je zapel 
pod vodstvom Vinka Krebsa na OZ leta 1985 
in naslednje leto.  

    O začetkih delovanja današnje moške 
skupine pevcev pa sta poklepetala s 
Kristlnom.  Ta je med drugim povedal, da so 
z vajami začeli leta 2006, pobudnik je bil 
Tončk Mlačnik. Dobivali so se ob nedeljah po 
prvi maši v gostilni in zapeli ob kozarčku, 
aprila pa so že zapeli na občnem zboru. 
Skupina se je z leti povečala na 12 članov.      
    Anica se je zahvalila Jožetu Volerju – Tevču 
in Jožetu Mlačniku, ki sta si delila skrb za 
vodenje zbora od 2010 naprej ter vsem 
drugim, ki so se trudili in podpirali petje v 
društvu.    

    Potem so se zvrstili nastopi po 
pripravljenem vrstnem redu vseh trenutno 
aktualnih sestavov, ki delujejo v društvu: 
pevci, pevke, ljudski godci, klapa. Z odra so 
odmevale same znane in priljubljene pesmi in 
viže. Poslušalci so z aplavzom nagradili 
novico o dveh prejetih priznanjih pevcev 
ljudskega izročila iz DU Luče na prireditvi 
»Pod to goro zeleno«.  To srečanju pevcev 
ljudskih pesmi in godcev ljudskih viž  JSKD 
se je junija 2015 odvijalo v Gornjem Gradu.  
 

    Pripravili so lepo in razgibano prireditev. 
Anica jo je zaključila takole: »Če smo s 
prireditvijo pregnali sivino misli, se povezali 
v prijetnem razpoloženju in dodali kak lep 
kamenček v mozaik tega večera, smo veseli.     
Hvala vsem nastopajočim, hvala vam v 
dvorani, da ste nam namenili svoj čas. Zdaj 
pa zapojmo vsi skupaj tisto z mislimi na 
mladostne dni.« In z odra in po dvorani je 
zadonela pesem Zabučale gore in verz »Oj, 
mladost ti moja, kam odšla si, kje si». 

 
A. P., članica uredniškega odbora 
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Zadnji Tončkov nastop na prireditvi  

Večer pesmi in glasbe 

 
Tone Mlačnik - Gričarjev, ki igra na berdo,  

Ivo Mlačnik - Gričarjev s kitaro in Franc Pančur - 
Habrov s harmoniko 

 
 

Gričarjevemu Tončku v spomin  
  

    Odhajanje je del življenja, a tisti zadnji 
odhod pride vedno prezgodaj. Boleče je 
zaokrožila novica med ljudmi dan po 
velikonočnih praznikih, da se je poslovil naš 
Tončk. Tako nepričakovano je bilo. Na veliko 
noč je še srečen prepeval s pevci na koru in 
poln načrtov po slovesnosti odhajal  proti 
domu, naslednji dan pa se je doma zgrudil in 
po prevozu v bolnico popoldne za vedno 
zaspal.  Ostaja žalost, a tudi velika in 
dragocena sled v njegovi dediščini in v naših 
spominih. 
 

    Tone Mlačnik se je rodil 21. aprila 1934 v 
Gričarjevi družini pod Rogatcem kot prvi od 
petih otrok. Od rane mladosti ga je obkrožala 
glasba in petje. Učil se je od starejših, od očeta 
tudi nekaj osnov igranja na citre, »zložil« 
svojo prvo pesem in z vztrajnostjo in 
neizmernim veseljem  hitro napredoval, se 
kmalu pridružil godcem ter ustanovil svojo 
skupino »Veseli planinci«.  

    Kasneje so nastajale nove kombinacije 
sestavov godcev s številčno premočjo članov 
iz Gričarjeve, Sabodinove in Habrove 

»žlahte«. On je igral na berdo in zanje  pisal 
pesmi in melodije. Igrali so na ohcetih,  
oferanjih, zabavah …  Potem ali vmes so 
berdo nadomestile citre. Veliko mu je 
pomenilo znanstvo s Cito Galič, srečanja v 
Grižah, razni drugi nastopi in novi izzivi. 
Njegova ljubezen - citre so ga spremljale do 
zadnjega, saj je javno poslednjič zaigral nanje 
14 dni pred smrtjo na prireditvi v domači 
dvorani.  
 

    Tončk ni mogel brez glasbe in pesmi. Od 
malega je rastel s tem in bil praktično celo 
življenje zapisan kulturnemu ustvarjanju: 
ogromno je prepeval, igral, pisal pesmi in 
ustvarjal svojo glasbo. Po zaslugi Jasne 
Vidakovič (in posredno tudi po Tončkovi 
zaslugi) je v arhivih RTV Slovenija,  radia, na 
nosilcih  zvoka in na posnetkih mnogih 
prireditev  ohranjenega veliko materiala o 
ljudskem petju in o za Luče značilnem 
šestglasnem petju in godčevstvu.  
 

   Svoj neizbrisen pečat je pustil s 
prepevanjem v dveh cerkvenih zborih in pri 
ljudskih pevcih iz Luč pod okriljem 
Kulturno-umetniškega društva Raduha Luče, 
v upokojenskem pevskem zboru Zgornje 
Savinjske doline in v zadnjih letih tudi s 
petjem z ljudskimi pevci v Društvu 
upokojencev Luče.  
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…in na otvoritvi vlcerske bajte 

 
Tončk in člani društva Slap  

na srečanju v Gradu Vrbovec 
 

 
Tončk s pevci Društva upokojencev Luče  

na Festivalu za 3. življenjsko obdobje v Ljubljani… 
 
 

 
Nastopajoči na 2. Slovenskem citrarskem večeru 

    Bil je ustanovni član društva »Slap« in je 
skupaj z literarnimi ustvarjalci Zgornje 
Savinjske doline 15 let objavljal svoje pesmi v 
knjižnih zbirkah. V preteklih letih je bilo malo 
prireditev v Lučah, na katerih ne bi tako ali 
drugače sodeloval, velikokrat je ustregel s 
sodelovanjem organizatorjem v drugih krajih.  

    Za svoje ustvarjanje je prejel številna 
priznanja. Naj jih naštejem le nekaj: zlata 
plaketa JSKD Mozirje, zlata plaketa Občine 
Luče, naslov mojstra slovenskih citer in zlate 
in srebrne citre na srečanjih v Grižah pri 
Žalcu, častni član Citrarskega društva 
Slovenije (naziv je prejel ob 80-letnici) … 
   

  Do zadnjega je bil aktiven, do organizatorjev 
in  poslušalcev je zmeraj pristopal s silno 
odgovornostjo. Za njim ostaja velika 
zapuščina instrumentalnih in vokalnih 
skladb, ki odražajo njegovo občutljivo dušo 
za lepote narave, predano ljubezen do pesmi 
in glasbe. Mi pa smo njegovi dolžniki, da 
poskrbimo zanjo, jo zberemo in zapišemo. 
 

Tončkov citat: »Ni važno, kje ste, kam greste, 
kjerkoli ste in boste, važno je, da nosite pesem 
v srcu.«  
 

In jaz dodajam: 
 

Glasba in pesem je lahko luč - njemu je bilo 
oboje svetla luč v vseh letih. 
Glasba in pesem je lahko življenje - njegovo je 
bilo gotovo lepše in srečnejše zaradi njiju. 
In ko se konča glasba in utihne pesem, … - 
Tončk ostaja med nami po svojih pesmih in glasbi.   

                                                                                                                                     
A. P., članica uredniškega odbora  
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Luče leta 1897 

 
Cerkev svetega Lovrenca leta 1918 

 

Luče skozi čas…

V tej rubriki bomo redno objavljali znane in malo 
manj znane zanimivosti iz lučke zgodovine. 
 

    Najstarejša ohranjena omemba Luč izhaja 
iz urbarja gornjegrajskega benediktinskega 
samostana iz leta 1426. V tem urbarju je 
zapisan seznam podložnikov in njihovih 
dajatev. Takrat so bile Luče eden od 13 
uradov gornjegrajskega zemljiškega 
gospostva. Domača imena kmetij dokazujejo, 
da se je že takrat področje lučkega urada 
popolnoma ujemalo z današnjimi mejami 
občine in župnije Luče.  
 

V Lučah je bilo v času tega urbarja že 123 
kmetij (od tega 7 opustelih), živelo pa naj bi 
tu že vsaj 600 prebivalcev. 

 

    Medtem ko so bile kmetije okrog Luč v 
času urbarja (leta 1426) že davno poseljene, so 
bila tla, na katerih se je razvila vas Luče, v 
veliki meri nerodovitna. To je bil peščen in 
kamnat prod ter poplavni svet, na katerem 
sta Savinja in Lučnica muhasto prelagali svoji 
strugi. Zato je bila vas Luče poseljena precej 
kasneje, verjetno v drugi polovici 15. ali pa 
šele v začetku 16. stoletja. 
 

    Najstarejši opis prebivalcev lučke vasi sega 
v davčne sezname iz leta 1569. Takrat je v 
vasi živelo 35 kajžarjev s svojimi družinami.  
Medtem ko so imena kmetij skozi stoletja 
ostala praktično nespremenjena, so se imena 

vaških domačij velikokrat spreminjala z 
zamenjavo gospodarjev. Od prvih omenjenih 
vaških kajžarjev iz leta 1569 so se do danes 
ohranila le naslednja domača imena: 
Hočevar, Cajzel in Brinovc. 

Nekatere zanimivosti iz izdelane študije 
ohranjenih matičnih knjig 18. stoletja za lučko 
župnijo: 
 

    Povprečno se je na leto rodilo 45 otrok. 
Najpogostejša imena, ki so jih otroci dobili pri 
krstu, so bila pri moških: Jožef (15,1%), Ignac 
(9,5%), Janez (8,6%) in Jurij (8,6%). Pri 
ženskah pa: Marija (kar 42,5%), Ana (12,4%), 
Uršula (10,5%) in Jera (8,5%). V povprečju se 
je letno poročilo 10 parov. 
 

    Povprečna dosežena starost takratnega 
lučkega prebivalstva je bila le 30,6 leta. Le 
vsak drugi rojeni otrok je dočakal starost 25 
let. Če pa ne upoštevamo umrlih otrok do 
desetega leta, pa je bila povprečna dosežena 
starost v Lučah v 18. stoletju 49,6 leta. 
 

    Zaradi slabih gospodarskih razmer je 
konec 19. in predvsem v začetku 20. stoletja v 
Ameriko odšlo za boljšim kruhom zelo veliko 
Lučanov. Prvi bi naj že leta 1891 tja odšel 
Franc Golob - Jerijev. Njemu pa je sledilo 
precej preko dvesto Lučanov - približno 
petina takratnega prebivalstva.  
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Randolph James Bresnik 

 

 
Priseljenski center na otoku Ellis Island 

 

    Le v priseljenskem centru na otoku Ellis 
Island pred New Yorkom imamo do sedaj 
evidentiranih 221 Lučanov, ki so šli v 
obljubljeno deželo. Velika večina teh je tudi 
za vedno ostala v Ameriki. Povprečna starost 
lučkih izseljencev je bila 25,6 leta, od tega je 
bilo dve tretjini moških in tretjina žensk. To je 
bil gotovo velik gospodarski udarec za 
takratne Luče, saj je ogromno mladih lučkih 
fantov in deklet odšlo preko luže.  
 

    V glavnem so Lučani potovali z vlakom iz 
Ljubljane preko Trbiža, Züricha in Pariza do 
pristanišča Le Havre na francoski atlantski 
obali. Od tam je potovanje z ladjo preko 
Atlantika v povprečju trajalo osem dni. 
Redkeje so se odločali za pot preko angleških, 
belgijskih, nizozemskih ali nemških 
pristanišč. Še redkeje pa so potovali preko 
Trsta, ker je v tem primeru pot z ladjo trajala 
povprečno 19 dni. Večinoma so Lučani 
odhajali v rudarska mesteca Hibbing in 
Chisholm v tako imenovanem »železnem 
okrožju« na severu Minnesote. V tem delu 
Minnesote zato še danes na srednjih šolah in 
univerzah najdemo lučke priimke: Robnik, 
Mlačnik, Breznik, Pečovnik, Funtek, 
Zamernik ... 
 

    Ker so Lučani v Ameriki veljali za pridne 
in delavne, je marsikateri lučki potomec v 
Ameriki na svojem področju tudi naredil lepo 
kariero.  
 

Naj omenimo le tri: Ken Kladnik je bil 
vrhunski ameriški atletski trener, Albert 
Breznik je bil med obema vojnama zelo 
priznan hollywoodski fotograf, njegov vnuk 
Randy Breznik (Randolph James Bresnik) pa 
je še danes aktiven ameriški astronavt, ki je 
ponesel lučke gene tudi v vesolje. 
 

Metod Rosc 
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Občina Luče razpisuje na podlagi 10. in 11. člena Odloka o priznanjih Občine Luče 
(Uradni list RS 117/2003 z dne 28.11.2003) 

 

Zbiranje predlogov za podelitev priznanj Občine Luče  
za leto 2016 

 

in sicer za naslednja priznanja: 
 

• NASLOV ČASTNI OBČAN OBČINE LUČE 
• ZLATA PLAKETA OBČINE LUČE 

• PRIZNANJE OBČINE LUČE 
 

1. Predlogi za podelitev posameznih priznanj so lahko naslednji: 
- za NASLOV ČASTNEGA OBČANA OBČINE LUČE se predlaga posameznika za izredno 

pomembne trajne dosežke na družbeno-ekonomskem, znanstvenem, kulturnem, razvojnem, 
vzgojno-izobraževalnem, športnem, naravovarstvenem, humanitarnem ali drugem področju, ki 
je s svojim delovanjem prispeval k razvoju, ugledu in uveljavljanju Občine Luče; 
 

- za ZLATO PLAKETO OBČINE LUČE se predlagajo posamezniki, podjetja, zavodi, organizacije 
in skupnosti ter društva za izredno življenjsko delo ali za vrhunske uspehe ali dosežke, ki so 
pomembni za razvoj in ugled Občine Luče; 
 

- za PRIZNANJE OBČINE LUČE se predlagajo posamezniki, podjetja, zavodi, organizacije in 
skupnosti ter društva za uspehe in dosežke v zadnjem obdobju, za enkratne dosežke, kot 
spodbuda za ustvarjalno delo. Priznanje se lahko podeljuje tudi za dosežke trajnejšega pomena 
na različnih področjih, ki imajo pomen za Občino Luče in v širšem družbenem prostoru; 

 

2. Predloge za podelitev priznanj Občine Luče lahko predlagajo posamezniki ali skupine 
posameznikov, politične stranke, podjetja, društva, organi lokalnih skupnosti ter druge organizacije 
in skupnosti. Predlagatelj za podelitev priznanja sebe ne more predlagati za priznanje. Vsako leto se 
lahko podeli največ en naslov častnega občana, največ ena zlata plaketa, priznanj Občine Luče pa se 
lahko podeli tudi več. 

 

3. Predlogi morajo biti pisno utemeljeni in morajo vsebovati: 
- osnovne podatke o predlagatelju 
- podatke o predlaganem kandidatu za priznanje 
- vrsto priznanja, ki se predlaga za kandidata 
- utemeljitev predloga in predlaganega priznanja 
- podpis predlagatelja 

 

4. Predloge za podelitev priznanj pošljite v zaprtih kuvertah Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja Občine Luče. Upoštevani bodo predlogi, ki bodo na občino prispeli najkasneje do 27. 
junija 2016 do 12. ure. Komisija bo proučila prispele predloge in obrazložene predloge posredovala v 
obravnavo in sprejem občinskemu svetu. Priznanja bodo podeljena ob praznovanju občinskega 
praznika v avgustu 2016. Predlogov, ki bodo prispeli po razpisanem roku, komisija ne bo mogla 
obravnavati in upoštevati. 

 

 
Datum: 24.5.2016 
Številka: 094-1/2016-1 

OBČINA LUČE 
Komisija za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja 
predsednik Slavko Robnik l.r. 
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Prvo mesečno srečanje v vlcerski bajti 

Mesečna srečanja upokojencev v vlcerski bajti 
 
    Pobuda za mesečna srečanja upokojencev 
je nastala v okviru projekta »STAREJŠI ZA 
STAREJŠE«. Lani vas je kar nekaj ob obisku 
prostovoljk izrazilo željo po druženju, ker se 
včasih počutite osamljeni, za popestritev 
dneva, razpoloženja, sprostitev in dobro 
voljo.  
 

    Veselje, sproščenost, dobro počutje rabimo 
vsi, radi klepetamo, kaj novega izvemo, 
zanimivega pogledamo, se kaj naučimo, 
nasmejimo šalam, zapojemo, obujamo 
spomine, morda naredimo kaj za zdravje ali 
kaj drugega.  

    Na seji Upravnega odbora Društva 
upokojencev Luče smo se odločili, da 
začnemo ta projekt izvajati v letu 2016.  
 

    Pripravili smo predlog za organizacijo 
srečanj, predlagali  nekaj tem za posamična 
srečanja do konca leta in nosilce srečanj.  
Prvič smo se dobili v mesecu marcu, v maju 
že tretjič in se obakrat družili v kar lepem 
številu.   
 

Kdaj se dobivamo? Vsak drugi torek v 
mesecu od 10. do približno 12. ure. 
 

Namen projekta: druženje ob čaju ali kavi, 
popestritev razpoloženja s pogovori, petjem, 
nekaj ustvarjalnosti, sprehodi, kakim 
predavanjem, za kar se bomo dogovorili in 
boste predlagali za dobro počutje, sproščeno 
vzdušje in zanimiva srečanja, da boste radi 
prihajali.  
 

    Prosimo, če lahko zagotovite prevoz na 
srečanje domači ali sosedje ali se medsebojno 
pogovorite in pomagate tistim, ki se ga želijo 
udeležiti. Če pa to ni mogoče, pokličite en 
dan prej na telefon DU Luče  041 466 – 249. 
Po svojih močeh bomo priskočili na pomoč. 
   
    Tiste, ki ste izrazili željo po srečevanju, 
bomo poklicali. Poskušajte pa se obveščati 
tudi med sabo in povabite še koga zraven. 
Večkrat poglejte na oglasno mesto društva 
pri gostilni »Pr' lampi«, kjer vas bomo sproti 
obveščali o srečanjih.  
 

Pozor! Zabeležite si na koledarju, kdaj bo 
spet priložnost za srečanja. Nova srečanja 
bodo: 14. junija, 12. julija, 9. avgusta, 13. 
septembra, 11. oktobra, 8. novembra in 13. 
decembra.  
 
Vabljeni! Pridružite se nam,  da nam bo čas 
v družbi hitreje minil! 
 

Anica Podlesnik, DU Luče 
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